
AUZIND, RECUNOSCÂND,

ACŢIONÂND ASUPRA

CUVÂNTULUI LUI DUMNEZEU

 Acum, aceste benzi, de la adunarea de azi dimineaţă, nu se
vând, sunt doar pentru Biserică sau pentru cineva, pentru

că sunt despre Doctrină. Şi în adunări în jur, cauzează confuzie,
pentru că, cu greu doi dintre noi vedem perfect ochi la ochi, dar
ar trebui să fim inimă la inimă, oricum. Dar, noi în tabernacol
aici, aceste benzi sunt, voi observaţi pe…Sunt doar pentru
prieteni, şi aşa mai departe.
2 Acum să ne plecăm capetele doar un moment pentru
rugăciune. Câţi aţi vrea să fiţi amintiţi în timp ce aveţi capetele
plecate? Doar prin mâna ridicată, spuneţi, „Doamne, eu sunt—
eu am nevoie astăzi, şi am nevoie de harul Tău,” pentru orice ar
fi.
3 Tatăl nostru Ceresc, ne apropiem acum de Tronul Tău de
milă, pentru că ni s-a cerut să facem astfel. Şi ne-a fost spus de
către Fiul Tău, şi Mântuitorul nostru, că dacă noi Îţi cerem ceva
în Numele Lui, ne va fi acordat. De aceea, Doamne, ştiind că
trăim în umbrele Venirii Lui, şi acum stăm în umbrele milei Lui,
atunci am cere, Doamne, ca Tu să alegi, prin Duhul Sfânt, acele
lucruri pe care să le cerem. Şi simţim în această dimineaţă, că nu
ar fi contrar Cuvântului Tău sau neprihănirii Tale mari, şi milei
şi harului Tău, că dacă am cere să avem o vizită specială astăzi
din partea Duhului Sfânt. Ca El să poată veni în mijlocul nostru
şi să ne discearnă gândurile inimi, să ne descopere punctele
noastre slabe, şi să vindece bolile noastre, şi să lege inimile
zdrobite, şi să mântuiască pe cei pierduţi şi să pregătească un
popor pentru Venirea Lui. Doamne, ascultă această rugăciune.
4 Acum vom citi Cuvântul Tău. Şi—şi ne rugăm, Doamne, ca
la lecţia noastră de şcoală Duminicală din această dimineaţă,
ca Tu să aduci contextul din citire şi să-L descoperi inimilor
noastre. Pentru că, noi venim aici cu un singur scop. Acel scop,
unic, este să Te cunoaştem mai bine. Noi care suntem Creştini,
prin Credinţă, vrem să Te cunoaştem mai bine. Cei care nu au
devenit încă Creştini, vor să Te cunoască ca Mântuitorul lor. Cei
care sunt bolnavi, vor să Te cunoască ca Vindecătorul lor. Şi ne
rugăm să nu fie niciunul care să părăsească această clădire, gol,
fără ca fiecare cerere să fie îndeplinită la literă, şi fiecare dorinţă
îndeplinită, şi fiecare—fiecare persoană să fie bucuroasă, şi să
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plecăm din clădire, zicând, ca cei care veneau din Emaus, „Nu
ne ardeau inimile în noi, în timp ce El ne vorbea pe drum?” Căci
noi cerem acesta în Numele lui Isus. Amin.
5 Acum pentru voi care vreţi să deschideţi în Cartea voastră.
De obicei, eu am aflat, că în serviciile evanghelistice, că doar vreo
douăzeci sau treizeci de minute are cel mai bun impact pentru
introducerea unui mesaj spiritual, şi apoi chemarea la altar. Dar
aceasta fiind şcoală Duminicală, eu doar nu vreau să o fac în
acel fel în dimineaţa aceasta. Mă simt călăuzit mai mult să nu
mă grăbesc şi să vorbesc din Cuvânt.
6 Acum, dacă cineva se simte neconfortabil, prea rece, singurul
lucru pe care trebuie să-l faceţi e…Fratele meu, custodele, este
în spatele bisericii acolo, doar ridicaţi mâna aşa în spate acolo,
spre el, şi el va regla căldura. Şi vrem să fiţi confortabili şi să vă
simţiţi foarte bine. Şi să ascultaţi la Cuvânt, căci ne încredinţăm
în Duhul Sfânt să ne înveţe Cuvântul lui Dumnezeu. Şi puteţi
auzi bine toţi, cei din spate? Dacă da, ridicaţi mâinile, dacă voi—
voi puteţi auzi bine. Asta-i bine.
7 Acum vreau să deschideţi cu mine, am câteva texte scrise
aici, şi ceva Scriptură. Astfel eu vreau să deschideţi cu mine, mai
întâi, în Cartea Romani, Romani, capitolul 9. Şi vrem să citim
pentru o lecţie din Scriptură, mai întâi, în Romani 9:11.

(Căci copiii nu se născuseră încă, şi nu făcuseră nici
bine nici rău, pentru ca hotărârea lui Dumnezeu, făcută
prin alegere, să rămână în picioare, nu prin fapte, ci prin
cel ce cheamă;)
I s-a zis ei, Cel mai mare va fi sluji celui mai mic.
După cum este scris, pe Iacob l-am iubit, şi pe Esau l-

am urât.
8 Fie ca Dumnezeu să adauge binecuvântările Lui la citirea
acestei Scripturi. Şi acum pentru un text, ca să îmi susţin
lecţia, vreau să iau aceasta pentru un text:Auzind, Recunoscând,
Acţionând Asupra Cuvântului Lui Dumnezeu. Daţi-mi voie să
repet asta din nou. „Auzind, şi recunoscând, şi apoi acţionând
asupra Cuvântului lui Dumnezeu.”
9 Acum, noi suntem pe deplin familiarizaţi, noi care cercetăm
Scripturile zi şi noapte, şi citim ziarele noastre şi auzim
comentatorii de ştiri, că această lume se află acum în strânsoarea
a două mari forţe spirituale. Şi ambele sunt forţe religioase. Şi
eu cred că aceste forţe mari ajung în curând la un punct crucial.
Şi aceste forţe mari au fost ambele reprezentate de aceşti doi fii
ai lui Isaac. Cum că Dumnezeu, în înţelepciunea Lui infinită,
ne-a prefigurat toate lucrurile; ca noi să putem şti prin aceste
lucruri, cu certitudine, ce stă înaintea noastră. A făcut-o aşa de
clar, căci Dumnezeu şi Cuvântul Lui, şi natura şi universul Lui,
sunt atât de perfect aranjate împreună, încât chiar şi păcătosul
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poate vedea că ceva se pregăteşte să aibă loc. Aşa a aranjat-o
Dumnezeu. Nimeni nu are scuză.
10 Acum, vedem în aceşti doi fii că atunci când ei, înainte
ca ei chiar să se nască, ei erau în război unul cu altul. Chiar
dacă mama lor fecioară…Pentru că, ea era o fecioară, frumoasa
Rebeca care s-a căsătorit cu sămânţa neprihănită a făgăduinţei
lui Dumnezeu, Isaac; pentru că ei erau doi credincioşi în
Dumnezeu umpluţi cu Duhul, consacraţi, mai dinainte rânduiţi
chiar pentru căsătoria prin care s-au unit. Dumnezeu a ştiut
mai dinainte. Şi cum putea un astfel de lucru să vină prin acea
singură mamă, printr-un singur tată? Unul, o persoană foarte
rea; şi celălalt, o persoană foarte bună; şi cum că persoana bună
părea să fie cea rea, şi cea rea părea să fie cea bună.
11 Acum asta este, întotdeauna a fost, întotdeauna va fi
programul lui Dumnezeu. Dumnezeu nu-şi poate schimba
programul. Pentru că, El îşi face programul desăvârşit, pentru
că este parte din El.
12 În grădina Edenului, păcatul era aşa de frumos încât a atras-
o pe Eva de la neprihănire, la păcat. Şi în aceeaşi grădină unde
era un pom al Vieţii, acolo era şi un pom al morţii.
13 Noi am cunoaşte aceasta astăzi ca legea contrastului.
Anume, unde este binele, acolo este şi răul; unde este corect, este
şi greşit. Şi noi nu vom reuşi niciodată, indiferent de mediul în
care ne aflăm, să ne debarasăm de prezenţa niciunuia. Pentru că,
Pavel a spus, „Când vreau să fac binele, atunci răul este prezent.”
Păcătosul nu va putea niciodată să se debaraseze de Creştin şi
Creştinul de păcătos. Acolo va exista un martor al binelui, şi
o mărturie al răului, întotdeauna. Şi voi vă faceţi alegerea. Tu
trebuie să alegei o parte sau cealaltă.
14 Dar în aceşti doi fii, este ciudat să ştim că, înainte ca ei să se
nască, şi ambii aceeaşi sămânţă, din Isaac, care era făgăduinţa.
Acum, lecţia noastră este puţin lungă, şi vreau să creez suficient
fundal încât să puteţi vedea exact despre ce vorbesc. Şi primul
fiu, Esau, care s-a născut; aflăm că nu numai că ei se certau şi
se luptau în pântecele mamei lor, ci au ieşit din ea, luptându-se,
Esau ieşea, şi Iacov ţinându-se de călcâiul lui. Şi ei încă se luptă.
15 Şi cum că, cum ar putea veni de la acel tată sau mamă
desăvărşită, pură, aleasă, sfântă, consacrată! Astfel pe baza
asta, e căci, Dumnezeu cheamă prin alegere. Aşa trebuie să fie.
Nu contează cât de buni au fost tatăl tău şi mama ta, cât de
cumsecade au fost, cât de Creştini au fost tatăl şi mama ta, încă
depinde de tine ca persoană, poziţia ta înaintea lui Dumnezeu.
Această lecţie ne învaţă asta, că ei, ambii fii, au fost chiar prin
cei aleşi şi chemaţi de Dumnezeu, tată şi mamă, o femeie fecioară
şi un om sfânt, care în cele din urmă a parcurs în jos să fie chiar
prin sămânţa lui a venit Isus Cristos. El s-a născut ca unul din
morţi. A fost pus la încercare, tatăl lui înaintea lui. Şi lui i-a
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fost făgăduit, prin această sămânţă a lui Isaac, întreaga lume va
fi mântuită. Şi dintr-un om ca acela, şi sângele lui aşa de curat
încât Dumnezeu nici măcar nu a lăsat pe Filistean să se atingă
măcar de mamă, după ce Abraham i-a dat-o lui. Dumnezeu i-a
plăguit casa, şi a zis, „Tu eşti la fel de bun ca unul mort,” ţinând
acel sânge pur. Şi acea Rebeca, o mamă neprihănită, sfântă,
trimisă de Dumnezeu şi chemată de Dumnezeu. Şi din acea
sămânţă sfântă a ieşit un renegat şi un credincios. Vedeţi? Deci
depinde de chemarea lui Dumnezeu, alegerea lui Dumnezeu.
16 „Şi înainte ca oricare dintre ei să se nască, Dumnezeu a spus,
‚Îl iubesc pe Iacob şi îl urăsc pe Esau,’ înainte ca oricare dintre ei
să se nască.” Deci cum ar trebui noi să ne simţim. Cineva căruia
Dumnezeu îi vorbeşte şi te invită la masa Lui şi la Casa Lui, şi
să fie fiul sau fiica Lui, nu există nimic atât de măreţ ca lucrul
acesta.
17 Aceşti doi băieţi, dacă vom observa natura lor, unul dintre ei
era un om spiritual, acela era Iacob. Şi omul firesc era Esau. Dar
ei erau amândoi religioşi. Şi acelaşi lucru a avut loc de-a lungul
veacului, cel firesc şi cel duhovnicesc.
18 Esau reprezenta omul pământului, firesc, înclinaţie
religioasă, dar niciodată capabil. Nu era în el să o facă. El
nu putea să o facă. Nu a fost în el niciodată să poată să treacă
dincolo de lucrurile lumii, lucrul carnal.
19 Dar, Iacob, a fost atât de uşor pentru el să facă asta. Acum,
Iacob, un scop pe care l-a avut Iacob, şi acela era că el tânjea
după acel drept de întâi născut, nu contează cum l-a obţinut,
doar ca să îl obţină.
20 Şi acel duh al acelei naşteri unice, încă este reprezentat în
lume astăzi, şi se ajunge la un punct crucial acum: credinciosul
spiritual; şi omul firesc, credinciosul firesc. Nimeni nu putea
spune că ei nu erau amândoi religioşi. Ei erau. Ei nu au spus că
unul a slujit unui „idol” şi celălalt lui „Dumnezeu.” Ei amândoi
erau slujitori ai lui Dumnezeu.
21 Acum, fiţi foarte atenţi la Scripturi acum asupra acestui
subiect, pentru că sunt sigur că vă va ajuta. Vedeţi? Acum, „Nu
oricine care zice, ‚Doamne, Doamne’ va intra, ci cel ce face voia
Tatălui Meu care este în Ceruri.”
22 Acum dacă observaţi, Iacob a vrut un singur lucru, pentru
că, conform cu Cuvântul, binecuvântările şi—lucrul bun stătea în
dreptul de întâi născut. Şi, Iacob, acela era singurul lui obiectiv,
singurul lucru pe care îl avea în minte era „să obţină acel drept
de naştere.” Şi Esau l-a dispreţuit. Cel care îl avea de fapt, l-a
dispreţuit, sau îi era ruşine de el. Dar Iacob îl voia indiferent de
cum l-ar fi obţinut, el îl voia.
23 Aşa este cu credinciosul spiritual astăzi. Lui nu-i pasă cât de
mult râdeţi de el, cât demult îl batjocoreşti, cât de ridicol trebuie
să acţioneze pentru mintea firească. Singurul lui obiectiv este
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dreptul de întâi născut. El vrea să ajungă la Dumnezeu, pentru
că aceasta este născută în el. Nu are ce face.
24 Iacob înseamnă „uzurpător” sau „înşelător.” Dar după ce
a aflat şi a venit în posesia dreptului de întâi născut, el a fost
schimbat. Aceea este firea, schimbare. El a fost atunci numit,
Iacob, un „prinţ cu Domnul,” care s-a luptat cu El.
25 Credinciosul firesc astăzi, „Oh, atât timp cât merg la biserică
şi fac ce este bine, ce mai contează?” Acela este grupul lui Esau.
El încă îşi bate joc şi dispreţuieşte dreptul de întâi născut, Lui
nu-i pasă de aceea. Dar Iacob îl iubea.
26 Şi bărbatul spiritual de astăzi, şi femeia spirituală, care sunt
aleşi, predestinaţi de Dumnezeu să vină la Viaţă Eternă, dacă ei
trebuie să vândă tot ce au, dacă trebuie să-şi şteargă numele din
fiecare registru de biserică din naţiune, ei încă vor acel drept de
întâi născut. Este singurul lucru care contează pentru ei, „doar
să obţină acel drept de întâi născut,” asta-i tot. Nu contează
cum, la ce nivel trebuie să ajungă, dacă trebuie să se pună jos
la altar şi să plângă, boo-hoo, dacă trebuie să alerge prin—prin
locurile respective şi să se întoarcă ca să îndrepte lucrurile, şi să
vândă ce au ei, sau—sau să dea tot ce au şi să devină pelerini şi
străini, nu contează. Ei vor dreptul de întâi născut. Asta e tot
ce îi interesează, dreptul de întâi născut. Acum, nu-i blamaţi pe
acei oameni. Ei nu se pot abţine. Ei au fost predestinaţi pentru
aceasta, aleşi pentru asta.
27 Şi apoi vedem căci aceşti doi oameni, firesc şi spiritual, aşa s-
a întâmplat întotdeauna. Aşa este astăzi. Întotdeauna a fost aşa.
28 Cain şi Abel. În grădina Edenului, când a fost creat Edenul,
acolo erau doi pomi ca un om să-şi facă alegerea. Unul, a devenit
din înţeleptciune; celălalt, a devenit Viaţă. Acolo erau doi băieţi,
Cain şi Abel, amândoi religioşi. Unul dintre ei a dorit Viaţa
Eternă, şi a oferit lui Dumnezeu, prin credinţă, o jertfă mai bună
decât Cain. Un model perfect al bisericilor de astăzi: biserica
naturală, Biserica spirituală. Şi fără îndoială că eu vorbesc la
ambele clase chiar acum, şi probabil prin benzii voi vorbi la zeci
de mii dintre ei.
29 Dar, priviţi, biserica naturală, este chiar biserica firească. Ei
nu reuşesc niciodată să treacă peste acel lucru mic de „M-am
înscris la biserică. Dacămerg la biserică, dacă fac cât pot de bine,
asta e tot ce cere Dumnezeu.” Acum, acesta este acelaşi lucru ce
l-a făcut Cain. S-a dus şi a construit un altar. A făcut o jertfă, a
adus roadele pământului. Şi el a zis, „Iată-o aici, Dumnezeule.
Este ce am mai bun. Accept-o sau nu.” Aceasta este felul în care
crede credinciosul firesc astăzi. „Doamne, voi merge la biserică.
Mă voi uni cu cel mai bun grup pe care-l pot găsi. Îmi voi da
cotizaţiile la biserică. Voi face ce este bine. Acum, iată este tot ce
pot face eu mai bine. Voi ajuta să cumpăr nişte cărbuni pentru
văduvă. Sau, voi da nişte haine la copii.” Acele sunt bune, nimic
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de spus împotrivă acesteia. „Dar asta e, asta e tot. Dacă Tu o
vrei, primeşte-o; dacă nu, Tu nu trebuie să o primeşti.” Acum,
asta este atitudinea bisericii fireşti de astăzi.
30 Dar Biserica spirituală! Abel, prin descoperire, prin har, a
văzut dincolo de aceea, şi prin credinţă el a oferit lui Dumnezeu
o jertfă mai bună decât Cain. Şi asta a mărturisit despre
neprihănirea lui, Dumnezeu.
31 Acelaşi lucru a avut loc cu Ismael şi Isaac. Unul era din fire,
şi celălalt era dinDuh. Unul, prin roabă; unul, prin femeia liberă.
32 S-a întâmplat acelaşi lucru cu Israel şi Moab, două biserici
mari venind împreună. Şi când Israel voia să meargă la locul lor
făgăduit, Biserică spirituală, poporul lui Iacob, Israel pe drum;
Poporul lui Esau i-a întâmpinat, Moab, biserica puternică. Şi
marele conducător al bisericii, Balaam, a venit să îl blesteme pe
fratele lui, dar a aflat că nu-şi putea blestema fratele. A eşuat,
din pricina orbirii ochilor lui, să vadă planul predestinat, care,
şi să vadă Cuvântul lui Dumnezeu.
33 Întâi, „Credinţa vine prin auzire, auzirea Cuvântului
lui Dumnezeu.” Apoi credinciosul Îl aude, Îl recunoaşte, şi
acţionează pe baza Acestuia. Omul firesc Îl va auzi, sunetul
Acestuia, dar niciodată…A auzi înseamnă să Îl „înţelegi”. A
privi, este să te uiţi la ceva; dar să o vezi, este să o „înţelegi”.
„Dacă un om nu se naşte din nou, nu poate vedea sau înţelege
Împărăţia lui Dumnezeu.”
34 Acum, iată-l pe Israel, care vine sus cu făgăduinţa lui
Dumnezeu, pentru că ei se îndreptau spre ţara făgăduită. Nu
necredincioşi, ci credincioşi, credincioşi în acelaşi Dumnezeu pe
care îl avea Israel, a ieşit să încerce să îl blesteme pe fratele său,
pentru că el a spus că fratele lui este, a fost cu siguranţă nedrept
pentru că făcuse multe lucruri care erau rele. Dar, vedeţi, el a
omis să vadă alegerea.
35 Acelaşi lucru cu Esau şi Iacob! Esau părea un ommai bun. S-
a aşezat la locul lui şi a făcut lucruri caritabile. El—el se îngrijea
de bătrânul lui tată orb, îi aducea vânat şi avea grijă de el, şi
el era un băiat bun. Multe lucruri pe care credincioşii fireşti le
fac pe linia religioasă, ajutând societăţile, şi—şi plătind facturile
de spital pentru oameni, şi lucruri religioase, dar nu despre asta
vorbesc.
36 Moab era bun, o naţiune mare, un frate pentru el. Şi Iacob
făcuse de toate, fusese un renegat; dar totuşi el avea un lucru de
realizat, acela era să obţină acea făgăduinţă, acel drept de întâi
născut. Iată că vine Israel, fiii lui Iacob, cu acelaşi obiectiv. Acum
cine va avea dreptate?
37 Balaam a zidit şapte altare; în Israel erau şapte altare.
Balaam a oferit şapte jertfe de animale curate; Israel a oferit
şapte jertfe de animale curate. Acolo, din punct de vedere
ritualic, Moab era tot atât de religios cât era Israel, Esau tot atât
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de religios cât era Iacob, şi Cain la fel de religios ca şi Abel. Dar,
alegerea este ceea ce ţine.
38 Cât de orbi! Cât de orbi erau fiii lui Esau, spiritual vorbind,
Moabiţii, se uitau în jos la Israel şi spuneau, „Uitaţi-vă la ei. Ei
nu sunt o denominaţiune. Sunt o grămadă de renegaţi. Locuiesc
în corturi. Şi noi suntem o naţiune mare. Ei au făcut rău. Şi nu
au nici o organizaţie între ei. Doar se mişcă împrejur, urmând
un profet.” Dar el a omis să vadă Şarpele de Aramă şi Stânca
lovită care mergea înaintea lor. El a omis să vadă acel grup ales,
chemat afară, care urma rânduiala Divină a lui Dumnezeu spre
ţara făgăduită.
39 Aşa este astăzi. Ei spun, „Sunt o grămadă de holy-rollers.
Sunt o grămadă de oameni care sunt aceasta, aceea, sau
cealaltă.” Dar ei nu reuşesc să vadă că este vorba de a urma
direcţia Cuvântului lui Dumnezeu.
40 Israel era pe drum spre ţara făgăduită. Dumnezeu, în
Cuvântul Lui, a făcut o făgăduinţă.
41 Iacob, motivul că el a ales să găsească acel drept de întâi
născut, indiferent, el a vrut să-l obţină, pentru că el ştia că
dreptul de întâi născut deţinea binecuvântările. Deţinea viaţa.
Nu i-a păsat cum a venit aceasta, atât timp cât l-a primit. Acesta
era lucrul principal. Pe ce plan a venit, nu conta. El îl voia. Şi el
trebuia să-l aibă. Şi l-a obţinut. „Ferice de cei flămânzi şi însetaţi
după neprihănire, căci ei vor fi săturaţi.” El era pe drumul lui, şi
el l-a urmărit, şi l-a primit.
42 Israel era pe drumul ei spre ţara făgăduită. Indiferent câţi
Moabiţi şi blesteme au încercat ei să pună peste ei, ei au mers
drept spre ţara promisă.
43 Şi astăzi voi niciodată nu veţi…nu contează câtă lege au,
de câte procese, de câtă persecuţie, de câte lucruri rele spun
ei, de câte ori ei strigă „holy-roller,” de câte ori spun ei acele
lucruri rele, biserica va merge înainte. Ea trebuie. Ea rămâne în
Cuvântul lui Dumnezeu.
44 Odată doi împăraţi au venit împreună. Unul dintre ei era
Ahab, unul rău, celălalt era Iosafat; Biserica spirituală, biserica
firească.
45 Ahab era un credincios de margine. El avea proroci. Ei nu
erau necredincioşi. Nu erau idolatri. Erau proroci Israeliţi, dar
ei toţi erau învăţaţi, şi hrăniţi şi îmbrăcaţi de împăratul Ahab.
Devenise ca un loc unde ei aveau tot sprijinul politic.
46 Iosafat a intrat, venind jos, a făcut o alianţă, lucru care este
greşit.
47 Voi niciodată nu ar trebui să vă uniţi cu necredincioşii. Nu ar
trebui niciodată, sub nicio formă, să ne trecem numele în registre
în bisericile care nu cred Evanghelia deplină. Niciodată! Veţi
ajunge în necaz.
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48 Şi ei au ajuns în necaz. Şi acest om neprihănit a spus, „Nu ar
trebui ca noi să întrebăm pe Domnul mai întâi, şi să aflăm dacă
ar trebui să mergem la Ramot-Galaad?”
49 Acum observaţi cât de perfect părea aranjamentul. „Ramot-
Galaad ne aparţine. Este proprietatea noastră, şi Sirienii l-au
luat de laDumnezeul cel viu. Să nu ne suim şi să punem stăpânire
pe acest ţinut?” Şi el a făcut discursul atât de frumos, şi atât de
legal, şi atât de neprihănit, încât Iosafat a căzut în plasă.
50 Şi, astăzi, bărbaţii pot sta la amvon cu aşa intelectualitate şi
discurs, şi educaţie, încât ei pot explica Puterea Duhului Sfânt
departe de la Biblie. Pot explica departe vindecarea Divină. Ei
pot explica vorbirea în limbi şi tălmăcirea, ei pot explica botezul
Duhului Sfânt, pentru o altă zi.
51 Dar un om care este ales de Dumnezeu, un om…„Oile Mele
cunosc Glasul Meu.” Dacă ai acea alegere a lui Dumnezeu peste
tine, nu te vei poticni niciodată.
52 Iosafat a spus, împăratul neprihănit a spus, „Nu este un
profet, ca să-l putem întreba pe Domnul?” Ahab mergea înainte
fără asta.
53 Aşa face biserica firească astăzi. Oh, ei au seminarii pline de
predicatori, oameni mari, profesori mari, intelectuali, deştepţi,
isteţi, oh, vai, cu mult peste—inteligenţa bisericii nat-…sau,
Bisericii spirituale.
54 În zilele lui Noe, în acele zile, observaţi biserica naturală. Ce
erau ei? Oameni de ştiinţă, constructori, oameni deştepţi. Dar cei
aleşi, Enoh şi Noe, erau păstori şi fermieri, smeriţi, needucaţi, nu
deştepţi, dar îl cunoşteau pe Dumnezeul lor; ceva în ei, mişca,
chema. Vom ajunge la asta după un pic.

Acum, astfel Iosafat a spus, „Nu există un profet?”
55 Oh, desigur, cea firească îi are. „Desigur, avem. Am jos aici
un seminar, plin de ei.”
56 Au adus sus patru sute. Acum, aceştia nu sunt necredincioşi.
Ei sunt închinători la Iehova-Dumnezeu. Au venit sus, şi au
spus, „Dă-ne un pic de răgaz şi vom proroci.” Şi astfel ei
toţi s-au unit. Şi s-au întors cu, „Cuvântul Domnului,” şi au
spus, „AŞA VORBEŞTE DOMNUL.” Proroci Israeliţi. „AŞA
VORBEŞTE DOMNUL. Suie-te, Domnul este cu tine. Şi tu vei
lua Ramot-Galaad, pentru că acesta într-adevăr aparţine lui
Israel.” Şi unul dintre căpetenii i-a făcut două coarne mari din
fier, reprezentativ, şi a început să împingă. A spus, „Cu asta tu
vei împinge pe Israel…sau îi vei împinge pe Sirieni afară din
Ramot-Gilead.”

Dar, Iosafat, ceva în el!
57 Oh, eu sper că Dumnezeu pune asta în inima voastră. Nu este
nimic pentru care vă puteţi educa. Nu este nimic ce aţi putea să
vă citiţi în ea. Este ce Dumnezeu, prin alegere, face pentru voi.
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„Nu cine aleargă sau cine arată-…Este Dumnezeu care arată
milă.”
58 Iosafat a spus, „Ei sunt oameni bine îmbrăcaţi.” Fără
îndoială că a spus ceva în felul acesta, „Ei sunt inteligenţi, şi cei
mai deştepţi oameni pe care i-am auzit vreodată. Sunt educaţi
cu acurateţe. Poziţia lor este într-un acord. Între ei este o mare
unitate. Şi sunt deştepţi, şi deţin mult Adevăr.”
59 Orice eroare are Adevăr. Cea mai mare minciună care a fost
spusă vreodată avea nouăzeci-…[Spaţiu gol pe bandă—Ed.] la
sută Adevăr în ea, minciuna pe care Satan i-a spus-o Evei.
60 „Oh, este mult Adevăr în ceea ce spun ei, dar numai este încă
unul?”
61 Păi, ce credeţi că a spus acel om? „Când noi avem patru sute
aici, dintre cei mai deştepţi, cei mai buni? Ei nu sunt aici afară în
pustie umblând pe jumătate goi, şi piei de oaie înfăşurate în jurul
lor, sau ceva. Sunt oameni pe care eu i-am hrănit, eu i-am educat.
Nu sunt oameni care nu-şi cunosc ABC-ul. Ei sunt învăţaţi, şi
ei cunosc lucrul acesta. Ei stau, zi şi noapte, citind sulurile şi
profeţia. Ei ştiu ce este bine. Eu îi ţin pregătiţi. Şi ei stau aici
într-un acord, patru sute dintre ei, zicând, ‚Suie-te, Domnul este
cu tine.’”
62 Dar dacă aş putea citi gândul lui Iosafat câteva minute,
„Există ceva ce nu sună bine,” ar zice el. „Este ceva ce chiar nu
pare în regulă. Nu mai este doar încă unul, pe undeva?”
63 „Oh,” a spus el, „da, mai este unul, dar el nu aparţine
organizaţiei. El este un tip de om diferit. Este doar un renegat.”
El este ca Iacob. „Dar îl putem întreba. Ei spun că este un
profet. Dar eu mă îndoiesc de asta, pentru că el mă blestemă
întotdeauna, spunând că aceasta, aceea, sau cealaltă, sau el
nu profeţeşte niciodată bine despre mine.” Cum ar fi putut el?
Vedeţi?
64 Astfel ei au spus, „Să mergem după el. El este fiul lui Imla.”
Aşa că s-au dus şi l-au luat.
65 Şi cineva l-a întâmpinat pe drum, a zis, „Acum, tu să spui
acelaşi lucru pe care îl spun ei. Tu trebuie să fii de acord cu
asociaţia. Dacă nu, vai de tine!”
66 El a spus, „Eu voi spune doar ce-mi pune Dumnezeu în gura
mea să spun, şi nimic altceva.”
67 Apoi după ce el a suit acolo, şi ei i-au dat o noapte, el a spus,
„Du-te sus, dar eu am văzut pe Israel risipit ca oile fără păstor.”

Şi Ahab a spus, „Nu ţi-am spus?”
68 Acum, iată patru sute împotriva la unul. Patru sute de
oameni instruiţi, deştepţi, educaţi, intelectuali împotriva unui
mic ignorant, cum l-am numi noi, Mica. Un om, dar totuşi
acel singur om avea Cuvântul Domnului, asta a făcut diferenţa.



10 CUVÂNTUL VORBIT

Fiecare dintre ei erau falşi, s-a dovedit falşi. De ce era Mica atât
de diferit? Trebuia el să fie sărac, ca să fie diferit? Nu. Ce…
Ceea ce l-a făcut pe Mica diferit, a fost că el stat cu Cuvântul.
Cuvântul lui Dumnezeu este cu ce a stat el.
69 Acum este făgăduit că, în aceste zile, „Dumnezeu va turna
Duhul Său.” Este făgăduit de Daniel, căci, „Poporul, în zilele
când piatra izbeşte chipul în picior, poporul care îl cunoaşte
pe Dumnezeul lor va face isprăvi.” Prorocie după prorocie! Şi
toate seminariile, lumea, nu o pot scoate afară. Dumnezeu o va
face, oricum, şi oamenii o vor urma. Vedeţi? Cea firească şi…
Biserica naturală şi biserica Supranaturală. Vedeţi, Cuvântul
face diferenţa.
70 Iată ce se gândea Iacob, „Şi orice ar fi, eu ştiu că nu pot fi
binecuvântat niciodată dacă nu obţin acel drept de întâi născut.
Acel drept de întâi născut este ceea ce eu va trebui să-l apuc.”
71 Şi, dar Esau ura asta, şi fiii lui fac acelaşi lucru, încă, până
în ziua aceasta. Ei îl urăsc. Aşa a fost întotdeauna.
72 De fiecare dacă când este o trezire, aceasta întotdeauna
produce gemeni. Este o remarcă nepoliticoasă, dar este
adevărată. Când a fost o naştere din, din Isaac şi Rebeca, a
produs gemeni. Când lumea a fost creată, aceasta a produs
gemeni, doi pomi. Şi când s-au născut Cain şi Abel, a produs
doi. Când Ismael şi Isaac s-au născut, a produs doi. Şi când Esau
şi Iacob s-au născut, a produs doi. Unul dintre ei, natural (unul
dintre ei, al pământului); celălalt, Supranatural. Şi unul se uita
la natural, intelectual; celălalt a umblat prin Duhul. Aşa a fost
întotdeauna. Când biserica Luterană a venit înainte…
73 Să luăm Cincizecimea, mai întâi. Observaţi la naşterea
Cincizecimii. Aceasta a produs o trezire mare şi puternică care
a străbătut lumea cunoscută, Cincizecimea. Nu la mult timp
după Cincizecime chiar Pavel a spus, că, „Se vor ridica oameni
printre ei, cu lucruri perverse, şi îi vor îndepărta pe oameni de
Dumnezeu.” Şi aceasta este exact ce au făcut ei. A produs doi.
74 Când s-a născut biserica Luterană, Martin Luther a adus o
trezire spirituală. Nu a trecut mult până când a venit Esau, chiar
în urma lui, şi au organizat-o. Şi asta a produs doi.
75 Apoi, după aceea, a venit cea Metodistă, John Wesley,
o trezire spirituală. Şi după aceea, a venit organizaţia, au
organizat-o. Şi a produs doi.
76 Şi după aceea, a venit cea Penticostală, o trezire. Şi acum
ei au organizat-o, şi acum se stabilesc într-o organizaţie. Şi
produce doi.
77 Dar acea sămânţă spirituală a viului Dumnezeu, deşi trebuie
să fie un călător, deşi trebuie să fie un hoinar, întotdeauna
cauzează separare. Esau nu a rezistat prea mult cu Iacob. De
îndată ce Iacob a obţinut dreptul de întâi născut (laudă lui
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Dumnezeu), aceasta a necesitat separare. Şi când un om…Nu-
mi pasă la ce biserică aparţi, dacă este firească, şi asociaţii pe
care îi frecventezi, oamenii cu care joci cărţi, şi societăţile tale de
literatură, şi aşa mai departe; când obţi dreptul de întâi născut,
acel ceva care este în inima ta care flămânzeşte după Dumnezeu,
când primeşti aceia, lucrul acesta necesită separare. „Ieşiţi din
mijlocul lor şi fiţi separaţi, spune Dumnezeu.” Separare!
78 Biserica se stabileşte. Vedeţi, nu poate continua. Esau a fost
un simbol foarte bun al credinciosului firesc de astăzi, niciodată
în stare să biruiască lumea. El nu biruieşte lucrurile lumii.
Lor încă le place chefuirea lor, dansul lor, machiajele lor de
manichiură şi, femeile, pe feţele lor, şi—şi să îşi taie părul şi—
şi să poartă aceste hăinuţe scurte; şi—şi bărbaţilor le place să
meargă la sălile de biliard, şi—şi să fumeze ţigări, şi să spună
mici glume murdare; şi încă aparţin la biserică. Ei niciodată nu
sunt în stare să biruiască acele lucruri. Nici Esau nu a putut. Dar
totuşi, să fie religios, el a trebuit să se stabilească la o concepţie
intelectuală. Asta este acelaşi lucru pe care îl face biserica astăzi.
„Vom deveni o organizaţie. Ne vom pune laolaltă. Vom forma un
clan, sau o clică, sau ceva de genul acesta.”
79 Şi iată cum se mişcă biserica astăzi, cea spirituală şi cea
firească, încă la fel. Nu s-a schimbat, şi niciodată nu se va
schimba.
80 Sfinţenia lui Dumnezeu. Dumnezeu, fiind Dumnezeu,
proiectează aceea, El însuşi. Dacă nu ar fi existat un păcătos,
niciodată nu ar fi…El nu ar fi fost niciodată un Mântuitor.
Dar El era un Mântuitor de la început, astfel acolo nu era nimic
pierdut. Şi Propriile Lui atribute ca fiind un Mântuitor, au
proiectat un păcătos, trebuia să fie ceva care să fie mântuit.
Înainte ca ceva să poată fi mântuit, trebuia să fie ceva pierdut. Şi
neprihănirea Lui şi sfinţenia Lui! Dacă nu ar fi fost niciodată o—
o persoană bolnavă, El nu ar fi fost niciodată un vindecător. Dar
de la începutul începuturilor, El era înainte de început. El era un
vindecător. Deci acolo nu era nimic bolnav, astfel a proiectat o
persoană bolnavă, ca El să-i poată vindeca, pentru a-L face un
vindecător.
81 Din acelaşi Tărâm Sfânt de acolo de unde a venit mântuirea,
au venit blesteme. Din aceeaşi mamă şi tată care l-au proiectat
pe Iacob, l-au proiectat pe Esau. Vedeţi? Este Dumnezeu. El nu-
şi poate schimba planul. Ei trebuie să continue exact la fel. Toată
natura se va potrivi în asta. Ea trebuie. Pricepeţi ce vreau să
spun? Omişcă drept înăuntru. Trebuie să fie cineva pierdut, ca să
fie salvat. Şi dacă nu ar fi fost, El, a Lui…El fiind unMântuitor
a făcut aşa. Adâncul cheamă Adâncul.
82 Ca băieţelul despre care vorbesc mereu, care mânca radierele
de la creioane, şi pedala de la bicicletă, el avea nevoie de sulf. Şi
atât timp cât în interior era ceva care tânjea după sulf, trebuia
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să fie un sulf pe undeva, mai întâi, făcut. Trebuia să fie un sulf
înainte ca el să aibă pofta. Şi acesta, sulful, l-a proiectat, atunci
el se întorcea la sulf.
83 În acest mod Dumnezeu este un Mântuitor. Şi trebuia să fie
ceva pierdut, pentru ca El să salveze, ca să-L facă un Salvator.
Asta e tot ce face, pune accent pe Dumnezeu. Fiecare lucru, totul
este în El; nu într-un predicator, nu într-o biserică, nu într-o
organizaţie, ci în Dumnezeu, ca alegerea să rămână în picioare
desăvârşită. Vedeţi? Este în El. Da. Luteranii…
84 Şi apoi vedem o altă separare, aceea a fost Abraham şi Lot. Ei
erau fraţi. Dar Lot era un gânditor firesc. El era întotdeauna în
căutarea unui lucrumare, ceva cumulte zorzoane pe ea. Exact ca
o maimuţă, aş zice, care încearcă întotdeauna să ajungă la lucrul
care străluceşte. Acel duh nu i-a părăsit pe oameni, astăzi. Ei se
vor întinde după…Seduc în oraş, şi ei nu ar veni la o colibămică
ca aceasta. Vedeţi? Vor cea mai mare biserică care este în oraş,
păstorul cel mai intelectual, unde se duc cei mai bine îmbrăcaţi
oameni, unde se duce primarul, în oraş. Este încă acel duh al lui
Esau. Într-adevăr aveau dreptul de întâi născut, de la început,
se numesc Biserica, dar ei îl pierd deoarece îl dispreţuiesc. Nu-
i puteţi convinge pe acei oameni să îngenuncheze, şi să plângă
şi să îl implore pe Dumnezeu, şi să iasă şi să aibă serviciu de
vindecare, şi să suporte persecuţia lumii, să primească Duhul
Sfânt. Şi ei—ei nu vor face lucrul acesta. Ei îl dispreţuiesc. Îl
numesc „o grămadă de holy-rollers.” Exact ce a spus Biblia că
vor face. Ei fac asta pentru că este natura lor. Aceasta este
natură. Ca şi corbul şi porumbelul, cele două naturi. Ei tânjesc
asta pentru că asta sunt ei. Ei niciodată, nu vor vedea niciodată,
pe cealaltă, pentru că ei nu sunt născuţi să vadă aceea.
85 Şi pe celălalt, nu l-aţi putea ţine departe de asta, pentru că
este alegerea lui Dumnezeu. El este născut să fie un om spiritual
sau o femeie spirituală. Ceva în el cere pentru asta. Oh, eu—eu
sper că lucrul acesta ajunge la un punct unde noi putem, voi
puteţi vedea ce eu—eu vreau să spun, prin a pune capac la asta
acum. Acum Abraham…
86 Amintiţi-vă, atât timp cât ei erau asociaţi împreună, biserica
naturală şi Biserica spirituală, ei nu au primit niciodată
binecuvântarea. Iacob nu a fost niciodată binecuvântat până
când nu s-a separat de Esau. Şi Abraham nu a fost niciodată
binecuvântat până când nu s-a separat de Lot.
87 Lot ţinea propriile lui adunări mici de rugăciune acolo jos în
biserica lui, îi învăţa pe fiii şi fiicele lui, şi pe alţii. Dar el a trăit
aşa o viaţă, încât, când el a început să vorbească despre sfârşitul
timpului, ei au râs de el.
88 Acelaşi lucru astăzi! Voi vorbiţi despre vindecare Divină
şi puterea lui Dumnezeu, şi aşa mai departe, ei râd de asta.
Este acelaşi duh. Acelea sunt cele două duhuri mari, în mod



AUZIND, RECUNOSCÂND, ACŢIONÂND ASUPRA CUVÂNTULUI LUI… 13

religios, au lumea sub control; credinciosul şi necredinciosul,
credinciosul şi credinciosul prefăcut, unul îl imită pe celălalt.
Acum când Abraham s-a separat…
89 Aţi observat? Isus, în vorbirea Lui despre Venire, a doua
Venire, El a spus, „Cum era în zilele lui Noe, vor mânca, bea,
se însurau, şi daţi în măritat.” Dar când a vorbit despre zilele lui
Lot, El nu a spus nimic despre asta. „Ca în zilele lui Lot,” aceea
este pentru descoperire.
90 Observaţi ce s-a întâmplat în zilele lui Lot. Acolo jos în
Sodoma se afla Lot, stabilit bine, intelectual, devenise, unul
dintre oamenii mari ai cetăţii, judecătorul, şedea la porţi şi
judeca poporul. Soţia lui făcea parte din toate societăţile care
erau în oraş. Şi fiicele lui, şi toţi ceilalţi, căsătorite printre
celebrităţi, intelectuali, cu studii superioare, deştepţi, isteţi. Şi
Abraham locuia într-un cort sub un stejar. Dar într-o zi ei
amândoi au primit o vizitare.
91 Şi a fost un predicator intelectual care a coborât şi a predicat,
şi i-a chemat afară. Observaţi—observaţi mesajul, „Ieşi afară,” i-
a spus lui Lot.
92 Şi el nu ar fi fost niciodată chemat afară dacă nu ar fi fost
pentru mila lui Abraham. A zis, „Pot găsi cincizeci de oameni, îl
Vei cruţa? Pot găsi treizeci de oameni? Pot…Dacă găsesc zece?”
Iată pentru câţi ar fi mers el. Şi El nu a putut găsi nici măcar
zece între ei.
93 Nu-i de mirare, „Aşa cum a fost în zilele lui Noe.” Amintiţi-
vă, Noe nu era simbolul Bisericii; Enoh a fost, care nu a trecut
prin necaz, ci a fost strămutat înainte ca necazul să înceapă.
Enoh s-a dus Acasă, el nu a trecut prin necaz. Noe a trecut prin
el.
94 Acum, urmăriţi cu atenţie acum aşa cum ne mutăm sus în
aceasta. Priviţi ce fel de semn au primit a lui Abraham şi familia
lui. Au primit Supranaturalul. „Abraham!” Cum a ştiut El că el
era Abraham? „Unde este nevasta ta, Sarah?” Cum a ştiut El că
el era căsătorit, sau că avea o soţie, Sarah?

„Ea este în cort.”
95 Acum, un Om şezând acolo, mâncând carne, bând lapte, şi
mâncând pâine de porumb, „Unde este nevasta ta, Sarah?” Cum
a ştiut El lucrul acela? Cum a ştiut El acest lucru? Gândiţi-vă la
asta. Voi numiţi…Voi oameni spirituali, lăsaţi să pătrundă asta
în voi. Cum a ştiut El asta, când El s-a comportat ca un străin,
praf pe hainele Lui?

Şi când Abraham a spus, „Ea este în cort, în spatele Tău.”
96 Şi El a spus, „Eu am să…” „Eu, Eu,” un pronume personal.
„Eu,” acest Om, Dumnezeu făcându-Se cunoscut în carne.
Dumnezeu! Abraham L-a numit Elohim. „Eu, Eu te voi vizita.
Eu Îmi voi ţine promisiunea. Şi potrivit cu timpul vieţi, Eu te
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voi vizita, şi vei avea acest băiat despre care ţi-am vorbit.” Şi
Abraham, o sută; Sarah, nouăzeci.
97 Şi Sarah, în spate de tot în cort; campatru corturimici, cortul
principal se afla în spate. În spatele pânzelor, ea asculta. A auzit
asta. Şi jos în inima ei a zâmbit, a zis, „Eu, o femeie bătrână de
o sută de ani, şi domnul meu,” soţul ei, „domnul meu, şi bătrân,
şi să cred că noi vom avea din nou plăcere împreună, ca tinerii
căsătoriţi? Oh, cum ar fi posibil?” Şi ea a cam zâmbit.
98 El era cu spatele întors spre cort. A spus, „De ce a râs ea?”
Oh, frate, iată-te!
99 Uitaţi-vă la biserica carnală căreia i se predică Evanghelia.
Un Billy Graham modern şi aceia acolo jos care predică
Evanghelia, „Ieşiţi afară din aceasta!” Dar au venit ei? Nu.
Foarte, foarte, foarte puţini.
100 Priviţi grupul lui Abraham, cei chemaţi afară. Acum
observaţi. Şi El i-a dat acest semn, şi el L-a crezut. Şi El a
dispărut înaintea lui şi a plecat. Oh, cum a fost întotdeauna
separarea, cei chemaţi afară!
101 Acum, aceste două duhuri. Să mă grăbesc cu voi, să mă
grăbesc acum ca să ajung la punctul meu unde vreau ca voi
să vedeţi. Aceste două grupuri s-au asociat strâns împreună,
peste tot în jos de-a lungul epocilor, chiar de la începutul
timpului, biserica naturală, Biserica spirituală. Au fost prin
Vechiul Testament, au fost prin Noul Testament, şi ei încă sunt
şi astăzi.
102 Acum, cu aproximativ două mii de ani în urmă, s-a ajuns
la un punct crucial, şi s-a culminat în doi oameni: unul dintre
ei, Isus Cristos; celălalt, Iuda Iscarioteanul. Acum, Isus a asociat
Venirea, cea de-a doua Venire a Lui, că aceste două duhuri vor
fi mult mai diferite de cum erau atunci în trecut. Acum aici este
unde eu vreau ca voi să vă puneţi ale voastre—veşmintele voastre
de Slavă. Aceste două duhuri vor fi diferite. Pentru că, Satan a
venit şi a trăit într-un om care era un membru de biserică, Iuda
Iscarioteanul, a trăit în biserica carnală, şi a fost tot timpul un
prieten al bisericii. Dar el a intrat şi—şi a înşelat, sau credea că îl
înşela pe fratele lui. A intrat şi pretindea să fie unul dintre ei; a
gustat lucrurile bune ale lui Dumnezeu, s-a mişcat drept înainte
în Duhul, se părea să fie, a mers afară şi a predicat Evanghelia,
şi a scos draci. Dar jos în interiorul lui, tot timpul, el era Iuda,
de la început. Biblia a spus, „El s-a născut fiul pierzării.”
103 Acum, ţineţi minte, acolo în spate este biserica carnală, Esau,
Fariseii şi Saducheii.
104 Dar priviţi acest tip care se crede doar un…El va merge
împreună cu Mesajul pentru o vreme, dar el doar nu vrea să-
şi pună mâinile prea mult pe Acesta. Vedeţi acele duhuri? Isus a
spus, „Va fi atât de aproape de lucrul real, încât îi va înşela chiar
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pe cei Aleşi,” Aleşi, dacă veţi observa lucrul acesta, „dacă ar fi
cu putinţă.” Dar nu este cu putinţă. Vedeţi, va înşela.
105 Acum priviţi, nu doar biserica carnală, cea de acolo de afară,
biserica carnală de rutină obişnuită, grupul Esau.
106 Noi avem acum grupul Iudarian, care este mult mai
perfid, mult mai perfid, care vine drept sus chiar în mâinile
binecuvântării. Exact ca în Evrei 6 şi 10, cum a spus el, „După
ce s-au făcut odată părtaşi şi au gustat puterile lumii viitoare, şi
au făcut toate aceste lucruri; dacă…şi atunci dacă ei au primit
cunoştinţa Adevărului, şi apoi dacă se depărtează cu voia.” „cu
voia,” ce înseamnă asta? „Socotind Sângele legământului, prin
care ei au fost sfinţiţi, un lucru nesfânt.”
107 Daţi-mi voie să vă fac o ilustrare. Iat-o. Aici este un om,
el este un ins bun, băiat de treabă. El este chemat, simte în
inima lui că el vrea să fie un slujitor. În regulă, el îl acceptă pe
Isus ca Mântuitor personal. El este un băiat de treabă, nimeni
nu poate spune nimic împotriva lui. După o vreme, subiectul
sfinţirii. Omul pofteşte când se uită la femei. El…Este în el.
Vedeţi? Şi apoi, următorul lucru, poate el a fumat, şi el vrea să
fumeze. Poate vrea să joace jocuri de noroc. Poate vrea să facă
ceva lucru rău. El ştie că nu ar trebui să facă asta, şi atunci spune,
„O Dumnezeule, aplică Sângele lui Isus peste mine, şi sfinţeşte-
mă.”
108 Şi el devine sfinţit. Poate să strige, să laude pe Domnul, să
facă şi unele lucruri, să iasă şi să facă ceva. Amintiţi-vă, Isus a
spus că acel gen va fi acolo în acea zi. „Mulţi vor veni şi vor zice,
‚Doamne, nu am prorocit eu, predicat? Nu am scos eu draci, în
Numele Tău?’” Isus a spus, „‚Niciodată nu te-am cunoscut, tu
lucrător al fărădelegii.’” Vedeţi, iată-i acolo.
109 Acum observaţi asta acum. Ajungem să facem a suta
milioanemie de păr, chiar până la marginea ascuţită a
Evangheliei, „Mai ascuţită decât o sabie cu două tăişuri, taie
chiar până la os, şi un Discernător!” Aleluia! Dumnezeule, fă
aceasta să pătrundă. „Un Discernător al gândurilor minţii.”
Aceasta este Evanghelia, Puterea lui Dumnezeu. Cuvântul lui
Dumnezeu manifestat este Evanghelia.

Voi spuneţi, „Biblia a spus. Acela-i—acela-i Cuvântul lui
Dumnezeu.”
110 Ei bine, Cuvântul manifestat este Evanghelia. Evanghelia
a venit la noi nu numai prin Cuvânt, ci prin puterea şi
demonstraţiile Duhului Sfânt, ca să demonstreze Puterea, ca să
facă Evanghelia vie.
111 Când m-am dus în India, arhiepiscopul din—din biserica
Metodistă a ieşit, a zis, „D-le. Branham, nu vrem să ştim nimic
despre unmisionar. Noi ştimmaimult despre Biblie decât veţi şti
voi toţi vreodată.” A zis, „Noi eram o biserică, şi ne-am stabilit
aici cu două mii de ani înainte ca voi să fiţi o naţiune.” Aşa este.
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Dar a zis, „Noi am auzit că Dumnezeu te-a vizitat şi a adus un
dar care poate face această Biblie vie.” A zis, „Asta este ce ne
interesează.” Oh, vai! Vedeţi, omul acela era un fiu, nu un nepot,
cum a spus David. Vedeţi? „Vrem să ştim. Este adevărat?”
112 Am spus, „Cu certitudine, este adevărat. ‚Isus Cristos acelaşi
ieri, azi şi în veci.’”
113 Acum, observaţi-l, biserica naturală care persecută Biserica
spirituală. Acum, aflăm deci că Iuda se prefăcea că era un frate,
un frate, şi atunci a continuat şi în final a ajuns la un punct
culminant.
114 Acum priviţi acest predicator tânăr. El ajunge la un punct, el
zice, „Doamne, eu m-am uitat după femei. Eu nu trebuie să fac
asta. Am fost, tu şti, într-un fel fac lucrurile lumii. Nu trebuie să
o fac. Mi-am cheltuit banii pe curse de cai. Eu—eu nu ar trebui să
fac asta. Eu—eu am mers în fiecare seară la cinematograf. Eu nu
trebuie să fac asta. Îmi plac chiar şi pozele vulgare şi lucruri de
genul ăsta, am afişuri prinse de pereţi în cameramea. N-ar trebui
să fac asta. Astea sunt lucruri din lume. Sfinţeşte-mă, Doamne!”
115 Şi Domnul a spus, „În regulă, Am să fac lucrul acesta.” El
aplică Sângele lui Isus Cristos şi îl sfinţeşte.
116 Apoi, când el face asta, într-o seară el trece pe lângă
şi aude ceva. Se duce acolo şi ascultă. Aude despre botezul
Duhului Sfânt, umplerea Duhului. Atunci el examinează asta,
„Oh, Doamne, nu-i asta minunat! Dar, ascultă, asta mi-ar ruina
slujba dacă aş predica aceea. Asta ar face-o pe mama să mă dea
afară din casă. Ei m-ar da afară din biserica mea dacă aş intra
vreodată în aşa ceva. Oh, mai bine plec de la aşa ceva. Dar lăsaţi-
mă să mă uit prin aceasta. Da, acela-i Adevărul, Biblia.”
117 Bine, ca un anumit lucrător vestit, cunoscut în toată lumea, a
fost găsit recent (de un om care a fost cu mine în Puerto Rico) pe
genunchi, vorbind în limbi, în Londra, Anglia; un om puternic,
unul dintre cei mai mari evanghelişti din lume astăzi. Şi acest
om, fratele lui era cumine aici, un om umplut cuDuhul, a alergat
la el şi a spus, „Oh, frate, asta este!”
118 El a spus, „O ştiu. O ştiu. Dar, uite, dă-mi voie să-ţi spun
ceva.”
119 El a spus, „Predică-o acum. Predică-o. Acesta este ceasul. Cu
influenţa ta, ai putea zgudui lumea.”
120 El a spus, „Nu, eu nu o pot predica. Înţelegi, biserica m-ar
refuza. Nu aş putea predica asta. Nu aş putea să o fac.” Oh, frate!
121 „Au rec-…odată ce au fost sfinţiţi şi au ajuns să primească
cunoştinţa Adevărului, cercetează Asta, văd că este corect; şi se
întorc cu spatele, văzând căci îl răstignesc pentru ei înşişi pe
Fiul lui Dumnezeu, şi Îl fac de ruşine pe faţă, le este ruşine de
Evanghelie.”
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122 Pavel a spus, „Mie nu mi-e ruşine de Evanghelia lui Isus
Cristos, căci Ea este Puterea lui Dumnezeu pentru mântuire.”
Este Puterea lui Dumnezeu care lucrează în mijlocul Bisericii
Lui.
123 Dar ei au spus, „Eu nu aş putea face asta.” Acest om a
spus, „M-ar considera penticostal. M-ar face…”A zis, „Amea—
reputaţia mea ar fi ruinată.” Oh, frate!
124 Eu nu am nicio reputaţie. Eu mă gândesc la a Lui. Reputaţia
Lui, ea este Aceea.
125 Dar vedeţi cât de aproape pot să ajungă la Asta, voi ştiţi,
„Şi socoteşte Sângele legământului cu care a fost sfinţit, un
lucru care l-a sfinţit şi l-a scos din lume, şi să încerce să-l
pună înăuntru Aici. Şi apoi el Îl cercetează, şi are cunoştinţa
despre Acesta. Să se întoarcă de la Acesta, nu mai rămâne nicio
jertfă pentru păcat,” a spus Biblia, „dar o aşteptare înfricoşată a
judecăţii şi mâniei de foc trebuie, va, care va mistui pe duşman.
‚Căci răzbunarea este a Mea,’ zice Domnul. Cel ce a dispreţuit
legea lui Moise, a murit fără milă, sub mărturia a doi sau trei
martori. Cu cât mai mare pedeapsă, şi pedeapsă mai aspră, deşi
vrednică, pentru un lucrător, care a călcat în picioare Sângele
lui Isus Cristos, după ce a primit cunoştinţa Adevărului, şi L-a
socotit un lucru nesfânt.” Whew!
126 Vedeţi unde ne aflăm? Isus a spus, „Aveţi grijă.” Vedeţi cum
era Iuda? El era chiar cu ei. El era Esau, făcut mai mare pentru
această epocă. El era înşelătorul, imitatorul făcut mai mare
pentru această epocă. Iată-l venind chiar sus lângă, din nou, un
frate al lui Isus, un frate prefăcut. Dar în inima lui, el era cu
vechea biserică carnală tot timpul, pentru că acolo este unde
el l-a vândut pe Isus. L-a vândut pe Isus, dreptul lui de întâi
născut, exact aşa cum a făcut Esau pentru o ciorbă de linte. El
şi-a vândut dreptul de întâi născut pentru treizeci de arginţi.
127 Mulţi bărbaţi şi femei astăzi şi-au vândut dreptul lor
spiritual de întâi născut pentru ceva popularitate, un lucru mic
din lume pe care niciodată nu-l învingi; ceva micuţe, femei, o
purtare de machiaj şi tunsoare de păr, îmbracate cu haine scurte;
bărbaţi, pentru glume mici murdare şi fumatul de ţigări, ceva
din lume. „Dacă iubiţi lumea sau lucrurile din lume, dragostea
lui Dumnezeu nu este în voi,” a spus Biblia.
128 Eu nu vreau să vă rănesc, dar noi suntem la sfârşit. Ne
apropiem acum, ne suim pe scară repede acum.
129 Vedeţi cum este? Ei o fac. Ei sunt predestinaţi. Ei ar putea să
imite şi să fie tot atât de dulci şi smeriţi, tot atât de aproape, ca
şi Creştinii, atât de aproape încât ar înşela chiar şi pe cei Aleşi;
dar după roadele lor îi veţi cunoaşte.
130 O femeie cu pantaloni scurţi, nu a arătat niciodată ca o
Creştină, pentru mine. Biblia a spus, „Este un lucru păcătos şi
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ruşinos ca o femeie să îşi taie părul.” Doar o femeie în Biblie şi-
a vopsit vreodată faţa, a fost Izabela.
131 Cum este cu bărbaţii, voi bărbaţii care ar trebui să fiţi
bărbaţi Creştini, şi lăsaţi ca soţiile voastre să facă asta? Când,
Dumnezeu vă va trage la răspundere pentru asta! Nu bărbat!
Carnal! „Oh, atunci eu voi ieşi şi mă voi înscrie la această
biserică.” [Spaţiu gol pe bandă—Ed.] „…gândiţi-vă la asta.”
Aceea este întocmai exact ce a spus Scriptura că ei vor face, şi
aceea este întocmai exact ce ei au făcut. Şi aceea este ce vor face
ei, compromite!
132 Cineva a spus, „Billy, dacă tu nu încetezi cu asta, îi vei pune
pe fugă pe toţi.”
133 Există un singur Lucru care nu va pleca, Duhul Sfânt, pentru
că este Cuvântul Său. Şi adevăratul credincios predestinat nu
va pleca, pentru că Acesta este Hrană pentru sufletul lui. El O
iubeşte. Nimic nu-l poate ţine departe de Acesta. Va face orice,
ca Iacob, dar el vrea acel drept de întâi născut. El va sta acolo.
Nu-mi pasă dacă îl va costa pe fiecare prieten pe care îl are, dacă
îl costă slujba, dacă îl costă apartenenţa la biserică, dacă îl costă
totul. El încă se va ţine de aceasta, căci el nu se poate abţine.
Este ceva în el, care îl mişcă, adâncul care cheamă Adâncul. Oh,
iată-vă, ceva în el!
134 Priviţi, orice vreţi să găsiţi în Biblie, şi să-o luaţi sus aici,
mergeţi înapoi la Geneza şi vedeţi de unde a eclozat, vedeţi
unde a ajuns. Toate duhurile şi mişcările de astăzi se trag din
Geneza. Asta am făcut noi, ca să vă dovedim aceste lucruri pe
care le vedeţi, prieteni. Să nu uitaţi asta. Nu lăsaţi să vă treacă
peste cap. Lăsaţi-o să pătrundă în voi. Astea sunt lucrurile lui
Dumnezeu. S-a ajuns la un punct crucial; şi Isus a prezis că
se va ajunge iar la un punct crucial în zilele din urmă, şi va fi
prin aceasta: Pecetea lui Dumnezeu, şi semnul fiarei; două puteri
spirituale lucrând simultan.
135 Acum, oricine ştie că Pecetea lui Dumnezeu este dreptul de
întâi născut, botezul Duhului Sfânt. Efeseni 4:30, spune, „Să
nu întristaţi pe Duhul Sfânt al lui Dumnezeu, prin care sunteţi
pecetluiţi până în ziua răscumpărării voastre.” Când s-au născut
din nou, au fost umpluţi cu Duhul Sfânt. Duhul Sfânt este
Naşterea din nou, noi ştim asta. Voi sunteţi—sunteţi zămisliţi din
Duhul, eu voi admite asta. Dar până nu vă naşteţi!
136 Un copil care este zămislit în pântecele mamei lui, el are un
fel de viaţă. Este viaţă, şi micuţele lui…celule mici în trupul
lui se răsucesc şi lovesc şi sar aşa. Dar când se naşte, are o…
[Fratele Branham bate din palme—Ed.] aşa, şi atunci el scoate
un ţipăt, devine un suflet viu.
137 Şi un copil poate merge la biserică şi să spună, „Oh, eu cred
în biserică. Eu—eu voi merge, voi face asta. Şi eu sunt un bun…
Vreau să fac bine, vreau să fac bine.” Dar ce are nevoie este de
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palma Evangheliei care să îl trezească, ca să ţipe la Viaţa Eternă;
şi Duhul Sfânt strigă în el, cumnu amai strigat niciodată înainte.
Atunci este o făptură nouă, se naşte din Duhul. Atunci începe
să crească, să se mişte, şi să-şi aibă fiinţa în Dumnezeu; vedeţi,
exact ca un bebeluş, bebeluş natural, îşi are fiinţa în lume.
138 Atunci dacă acest cort pământesc va fi dizolvat, noi avem
unul care aşteaptă, vedeţi. Tot aşa de sigur cum a venit trupul
natural, este un trup spiritual să-l primească când a căzut de la
mama lui. Şi când cade de la mama, pământul, care este, el este
în pântecele acestuia acum, gemând, plîngând, (ODumnezeule!),
gemând, în travaliu, îmbătrânind, şi boala, şi toate îl împresoară,
şi duhul în interiorul lui tânjeşte după o ţară dincolo de râu.
Suspină, se răsuceşte, sare, (da, domnule) pentru că există o
viaţă înăuntru acolo care trăieşte pentru totdeauna. Este într-
un trup care trebuie să moară. Şi uneori, exact ca o mamă care
a dat naştere la copilul natural, şi trupul spiritual l-a primit;
pământul va da naştere, şi trupul celui natural va da naştere,
şi trupul fizic…sau trupul ceresc îl va prelua acolo. Dacă acest
cort pământesc va fi dizolvat, noi avem unul care aşteaptă. De
aceea voi uitaţi lucrurile din lume. Sunt moarte, pentru voi. Iată
Duhul.

Acum urmăriţi lucrul acesta în timp ce mergem mai departe,
cele două duhuri.
139 Duhul Sfânt este Naşterea din nou, ştim asta. Este să fi
născut din nou, din Duhul lui Dumnezeu. Iată cum vă naşteţi,
din Duhul. Născuţi din Duhul, aceasta este Naşterea din nou.
Bine. Sunteţi zămisliţi din Duhul; şi atunci când vă naşteţi din
Duhul, sunteţi umpluţi cu Duhul Sfânt. Bine.
140 Atunci când aceştia doi sunt pe pământ, cel natural şi cel
spiritual, uneori…eu am văzut asta. Acum în încheiere, vreau
să ajung la o concluzie acum, prin a spune asta pentru câteva
minute. În natural sau în spiritual, oricare dintre ele…Acum eu
sper că toţi prindeţi lucrul acesta. Acum fiţi cât puteţi de liniştiţi
şi reverenţi.
141 Acum, aţi văzut asta vreodată? Vedeţi în bisericile noastre
de astăzi, chiar în grupurile unde noi ne-am separat şi am făcut
organizaţii; şi noi am văzut toate acestea. Şi aţi văzut un om să ia
o anumită Scriptură, şi, frate, acel om poate lua acea Scriptură şi
să o facă vie din nou, să o facă să trăiască exact ceea ce a promis
aici în Biblie. Şi următorul om îl va vedea făcând asta, şi va veni
împrejur şi va încerca şi el să o facă, şi va eşua. Eu sper că voi
descifraţi acum. El va eşua. De ce? Scriptura nu i-a fost insuflată
lui. El doar încearcă să imite. El încearcă să se comporte ca ceva.
El nu a fost…Păi, el poate a fost trimis de om. Poate un om
a spus, „Ei bine, tu poţi face acelaşi lucru.” Vedeţi, exact cum
a spus Isus că va fi aşa. Biblia prezice asta în zilele din urmă,
„După cum Iane şi Iambre s-au împotrivit lui Moise.”
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142 Acolo stătea Moise, şi acolo stătea Iambre. Şi Moise şi-a
aruncat jos toiagul lui, şi a devenit un şarpe. „Păi,” a zis Faraon,
„vino aici, Iambre, tu poţi face acelaşi lucru.” Şi el a făcut-o,
vedeţi. Dar ce s-a întâmplat? Atunci toiagul lui Moise a înghiţit
acel toiag al lui. Vedeţi, a fost manifestat. Unde era toiagul lui?
143 Exact ca percepţia suprasenzorială. Este ca ceva din acest
spiritism. Este ca unele dintre aceste biserici care cred carnal,
foarte departe. Lucrurile despre…Ei spun, „Păi, asta a fost
pentru o altă zi.” Ei sunt cu totul pe dinafară. Dar observaţi acest
duh în zilele din urmă cummerge să personifice Duhul adevărat.
Vedeţi? Iată de unde vă vine necazul. Este chiar asemănător cu
cel real, vedeţi; dar nu a putut să îl manifesteze, el nu a putut să
îl facă să ţină, el nu a putut să îl facă să dureze. O Dumnezeule!
144 Oamenii vin sus şi spun, „Şi eu am Duhul Sfânt.” Uitaţi-
vă cum trăiesc ei; nu durează de la o renaştere la alta, de la
o întâlnire la alta. Se manifestează, ei nu Îl au. Dacă un om
este născut din Duhul lui Dumnezeu, sau o femeie, au roadele
Duhului. Ei umblă în mod evlavios. Ei trăiesc acea viaţă. Vedeţi?
Se ţin departe de lucrurile lumii. Dumnezeu se mişcă în ei şi
Se manifestă, şi dovedeşte că El este Dumnezeu care lucrează
înlăuntru. Celălalt imită. Vedeţi?
145 Personificări, iată ce a fost tot drumul până jos,
personificând. Priviţi la Ismael, şi Isaac; şi totul în jos, vedeţi,
personificând. Priviţi-l pe profetul Moise, şi priviţi-l pe profetul
Balaam. Vedeţi? Vedeţi cum ei vin în jos! Priviţi la Iuda, şi priviţi
la Isus.
146 Şi Isus prezice că acest Duh Sfânt, în zilele din urmă, va
fi Pecetea lui Dumnezeu. Acum, care ar fi semnul fiarei? Ar fi
să respingi Pecetea lui Dumnezeu. Pentru că, toţi care nu aveau
Pecetea lui Dumnezeu aveau semnul fiarei. Şi dacă sunt două
semne spirituale, unul dintre ele va fi un semn adevărat al lui
Dumnezeu, celălalt va fi apostazia. Vedeţi asta?
147 Uitaţi-vă la semnul din Vechiul Testament. Când suna
trâmbiţa, jubileul, la fiecare câţiva ani,—sclavii erau liberi
pentru că suna trâmbiţa. Ei bine, fiecare care voia să fie liber,
putea pleca. Dar la unii dintre ei, le plăcea să fie sclavi, aşa că îi
duceau la altar şi în stâlpul bisericii, şi le perforau urechea cu o
sulă. Şi erau însemnaţi pentru totdeauna, slujeau acelui stăpân
pentru totdeauna.
148 Şi astăzi veţi auzi un mesaj al Evangheliei despre Adevăr,
„Acum voi puteţi fi liberi dacă vreţi,” Dumnezeu vă vorbeşte.
Dar când tu ajungi la acea graniţă aici şi priveşti dincolo, şi ai o
cunoştinţă aAdevărului, şi apoi te întorci înapoi, el îţi perforează
urechea şi tu vei fi întotdeauna un credincios intelectual. Vei fi
religios şi vei merge la biserică, dar nu vei primi niciodată Duhul
Sfânt. Vezi, atunci vei sluji aceleia pentru restul zilei tale. Acum,
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semnul fiarei, sau Pecetea lui Dumnezeu. Şi ne apropiem aşa de
mult.
149 Acum, priviţi, Cuvântul trebuie să fie inspirat: auzindu-L,
recunoscându-L, şi acţionând pe baza Acestuia. Mulţi oameni
vor auzi, dar nu Îl vor recunoaşte.

Dumnezeu va spune, „Acesta este ceasul pentru tine.”
150 „Eu nu aş fi un holy-roller. Eu—eu nu vreau nimic dinAceea.”
Vedeţi, ei nu Îl recunosc.
151 Noi vommerge la adunări, marele Duh Sfânt se va coborî. Eu
şedeam acolo zilele trecute, când a apărut o vedenie şi a prezis
chiar exact ce. Am spus, „Iată vine un tânăr.” „Vino aici,” i-
am făcut semn acelui chelner „tu ai probleme cu inima şi cauţi
pentru…”

„Da. Este exact adevărat.”
152 „Vezi acea femeie care vine acolo?” „Vino aici. Tu ai o
tumoare pe sân, şi este pe sânul stâng, şi eşti într-o stare foarte
rea. Şi eşti o păcătoasă şi nu…”

„Exact aşa este.”
153 Acei bărbaţi care se aflau acolo, s-au uitat în jur, predicatori
şi toţi, au spus, „uh-huh!” Se duc la o adunare, observă cum
Duhul Sfânt merge chiar acolo prin adunare şi spune tainele
inimilor, şi aşa mai departe. Spun, „Minunat. Presupun. Da.”
Vedeţi? Oh, frate! Vedeţi? Aceasta—aceasta este—aceasta este pe
partea cealaltă, acolo s-a întâmplat ceva. Femeile vor continua
să meargă drept înainte, făcând acelaşi lucru. Bărbaţii se vor
întoarce drept înapoi, ca un porc la mocirla lui şi un câine la
vărsătura lui, exact la fel. Voi nu vedeţi? Acum eu vorbesc către
en-…cei…
154 Vezi, tu trebuie să îţi dai seama atunci, prietene, în ce stare te
afli. Acela-i motivul că această bandă, am spus, „Numai pentru
biserică.” Vedeţi? „Numai biserica.” Dacă aţi fost chemaţi de la
lumină…de la întuneric la Lumină, de lamoarte la Viaţă; de la o
concepţie formală, intelectuală despre Cristos, la o experienţă a
naşterii din nou; şi observaţi viaţa voastră, că lasă lucrurile lumii
la o parte, şi voi staţi pentru Cristos, indiferent; atunci ceva s-a
întâmplat. Vedeţi? Este ceva în voi, flămânzind şi mişcându-se,
cum a fost cu Iacob. Vedeţi, voi vă luptaţi cu Domnul, după aceea
umblaţi diferit. Ceva este diferit în voi, va-ţi schimbat.
155 Acum, trebuie, înainte să se poate face, trebuie să vă fie
inspirat. Nu-mi pasă, aş putea sta aici şi să predic până când
devin…să îmi cadă părul care mi-a mai rămas, până când mi s-
ar apleca umerii şi aş ajunge la vârsta de nouăzeci de ani, şi voi
să ascultaţi în fiecare zi; până când Dumnezeu nu însufleţeşte
aceea pentru tine, tu eşti încă în aceeaşi stare.
156 Două zile am studiat şi m-am rugat asupra acesteia. Vedeţi?
Am spus, „Doamne, să spun asta la biserică?”
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157 Ceva a spus, „Spune-o. Ora este la îndemână. Spune-o.” Eu
simt că El mă va trage la o parte destul de curând, aşa că eu—eu
vreau ca voi să o ştiţi.
158 „Nimeni nu poate veni la Mine,” a spus Isus, „dacă nu-l
atragemai întâi TatălMeu. Oh, eu ştiu că voi spuneţi că îl aveţi pe
Dumnezeu şi pe Abraham, de tată; dar Eu vă spun aceasta, voi
sunteţi…tatăl vostru diavolul,” a spus Isus. Oameni religioşi,
preoţi, şi oameni mari, „Voi sunteţi de la diavolul, tatăl vostru.”
Vedeţi? Observaţi, roadele Duhului.
159 Acum, vedeţi, asta trebuie să vă fie însufleţită.
160 Numi-l pot imagina pe Noe să spună, „Ştiţi ce? Doar trebuie
să fie că s-ar putea să plouă într-o zi, aşa că eu voi ieşi şi îmi voi
construi o arcă. Dacă plouă, ei bine, eu voi intra în arcă şi voi
pleca imediat. Şi nimic nu mă va deranja, pentru că voi intra în
corabie şi voi pleca.” Vă puteţi imagina? Nu. Nu. Nu a fost aşa.
Dacă ar fi fost…Oh, fie ca Aleşii să audă asta acum. Dacă ar fi
fost aşa, la primul batjocoritor care ar fi trecut pe acolo, aşa cum
a spus Biblia că au fost, că au râs de el, el ar fi lăsat ciocanul jos
şi ar fi plecat.
161 Cum fac oamenii astăzi, care încep cu Isus; şi când ei privesc
acolo şi văd Adevărul, ei se dau înapoi de la El. Ei nu pot suporta
Aceasta.
162 Cum a spus acel evanghelist cunoscut, „Asta va—asta îmi va
distruge slujba.” Mie nu-mi pasă de o slujbă pe care Duhul Sfânt
ar sfâşia-o. Ar trebui să fie sfâşiată. Acum, dar, vedeţi, e vorba de
mândrie, atât de mult om, atât de multă persoană. Oh, observaţi
în asta acum.
163 Noe era afară în câmp, şi el a auzit, şi a recunoscut, şi a
acţionat. Indiferent de câţi batjocoritori au venit, el a construit
chiar imediat.

„Noe, tu eşti un holy-roller.”
164 „Nu mă deranjează nici un pic.” Construind mai departe! El
a auzit. El a recunoscut asta ca fiindDumnezeu, a judecat asta cu
Scripturile, şi aşa a fost. A construit imediat la corabie, oricum.
165 V-aţi putea imagina, v-aţi putea imagina vreodată asta, că
Moise, în drumul lui spre Egipt, a ieşit într-o zi şi i-a spus lui
Sefora, soţia lui, „Sefora, ştii ceva? Mi-am perfecţionat un pic
gramatica. Mi-am îmbunătăţit puţin matematica, şi ceva din
geometriamea şi, oh, multe alte lucruri, şi educaţiamea. De când
păstoresc oile în spate aici, eu—eu—eu am lustruit puţin din asta.
Eu am făcut o greşeală jos în Egipt. Eu cred că voi merge jos şi
o voi corecta. Cred că voi merge jos”? Nu, la primul val care i-ar
fi venit împotrivă, el ar fi căzut chiar acolo.
166 Ce a făcut el? A uitat tot ce a ştiut el vreodată despre
geometrie şi despre intelectul lui. Asta a fost ce l-a băgat în
probleme.
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167 Asta este ce a băgat biserica în probleme astăzi, sunt
prea mulţi predicatori educaţi fără să fie născuţi din Duhul.
Bărbaţilor şi femeilor le place să asculte discursuri intelectuale,
în locul predicării puterii şi învierii lui Isus Cristos. Asta-i ce ne-
a băgat în probleme astăzi. Noi nu mai avem nevoie de licee şi
educaţie pentru predicatori. Noi avem nevoie de oameni chemaţi
de Dumnezeu care sunt umpluţi cu Duhul Sfânt, şi nu o teologie
făcută de om de la o denominaţiune. Noi avem nevoie de oameni
chemaţi de Dumnezeu.
168 Moise păstorea oile, s-a stabilit şi a uitat. A ştiut că
intelectele lui au eşuat. Ştia că educaţia lui a dat greş. El păştea
oi, dar el a auzit, oh, „Scoate-ţi încălţămintea, Moise, pământul
pe care tu stai este sfânt.” El a ascultat la aceasta. Ce era aceasta?
Vocea ce o rostise Îngerul era Scripturală. El i-a făgăduit lui
Abraham, tatăl lui, „Voi vizita poporul după ce au fost aici jos
timp de patru sute de ani şi Eu îl voi scoate cu un braţ puternic.”
El a recunoscut că aceea era Scriptura lui Dumnezeu care se
manifesta.
169 Daţi-mi voie să mă opresc un minut. Lăsaţi să pătrundă
asta. Puteţi vedea despre ce vorbesc eu astăzi? Cuvântul lui
Dumnezeu este manifestat chiar înaintea voastră, şi voi nu vă
daţi seama. Gândiţi-vă acum la Sodoma şi Gomora; gândiţi-vă
la promisiunea lui Cristos pentru zilele din urmă.
170 Moise a recunoscut-o; a fost Scripturală, a fost o promisiune.
El a auzit, a recunoscut. Ceva a intrat în el, frate, el a putut să
meargă şi să o facă atunci. El a acţionat. A putut să meargă şi să
oprească orice Faraon. Putea să cheme plăgi când voia. El putea
deschide o Mare Roşie, pentru că el a auzit, el a recunoscut, el
acţiona în locul lui Dumnezeu.

„Eu voi fi Dumnezeu pentru tine, tu să fi profet pentru
Mine,” a spus El.

Şi el a spus, „Nu pot să fac asta.”
171 A spus, „Bine, atunci, tu fi dumnezeu, şi lasă ca Aaron să fie
profetul tău. Tu trebuie să mergi, oricum.”
172 El niciodată nu a spus, „Păi, poate ar trebui să merg şi să pun
lucrurile în ordine.”
173 Vi l-aţi putea imagina pe Ilie pe Muntele Carmel, să spună,
„Ştiţi, această ţară este îngrozitor de păcătoasă, probabil, poate
ar trebui să ies şi să-i spun lui Ahab că ar trebui să-i fie ruşine.
Poate că ar trebui să urc pe munte acolo şi să mă aşez, şi doar
să postesc atât de mult, până când acei oameni se vor sătura şi
obosi să mă vadă acolo sus murind de foame”? Nu. Nu. Nu a fost
aşa.
174 Ci el a auzit, şi el a recunoscut şi el a acţionat. „Eu am
poruncit corbilor să te hrănească. Suie-te acolo, lângă Cherit.”



24 CUVÂNTUL VORBIT

175 Când a venit timpul pentru o confruntare între Baal şi
Dumnezeu, el a spus, „Duceţi-vă, aduceţi-vă jertfele, faceţi-le
tot ce vreţi şi chemaţi-vă dumnezeul vostru.” Când ei şi-au făcut
tăieturi, şi aveaumultă fire, şi săreau în sus şi-n jos, făceaumultă
gălăgie, a spus, „Strigaţi puţin mai tare, poate s-a dus, este în
călătorie pe undeva. Poate că doarme.” Oh, frate!
176 „Ei bine, ştii ceva?” A spus, „Sunt un credincios în Iehova,
aşa că eu pot face aceasta, în orice caz.” Oh, nu, să nu personifici
aceea. Nu. Să nu încerci să fi Ilie până nu te cheamă Dumnezeu
să fi. Da, domnule. „Eu sunt un slujitor al lui Iehova.” Sunt şi
acolo jos şapte sute de ei, dar niciunul dintre ei nu a îndrăznit să
o facă.
177 Apoi când el a tăiat viţelul şi a turnat apa peste el, a spus,
„Doamne, am făcut lucrul acesta la porunca Ta.” Vedeţi…Dacă
ar fi încercat oricine altcineva, ar fi fost un eşec total.
178 Trebuie să vă fie insuflat vouă! Duhul Sfânt trebuie să îl
aducă şi să vi-l manifesteze.
179 Aceea-i ce este problema astăzi. Tu nu te poţi ridica, la altar,
şi să spui, „Ei bine, Aleluia, Aleluia. Doamne, eu vreau Duhul
Sfânt. Aleluia, Aleluia.” Nu.
180 Dar, frate, soră, când Duhul Sfânt v-a insuflat acel Cuvânt,
voi Îl veţi primi înainte să plecaţi de la locul vostru. Ceva în voi
arde. Predicatorul nu va trebui să vă spună să faceţi aceasta şi
să faceţi aceea. Frunzele vechi doar vor cădea şi vor ieşi frunzele
noi. Vă este inspirat. Nu te vei supăra pe predicator când el
predică Adevărul din Biblie. Tu Îl vei iubi, te întinzi pentru
Acesta. Este Hrană pentru sufletul tău.
181 Chiar Isus, Însuşi, a spus, „Eu nu fac ce vreau să fac, de la
Mine Însumi. Fiul nu poate face nimic decât ceea ce El vede
pe Tatăl făcând.” Cuvintele…El Însuşi era Emanuel. El era
Dumnezeu pe pământ; Isus era. El a fost trupul în care locuia
Dumnezeu. El era cortul sub care locuia Dumnezeu. Amin. Dar
în toate acestea, Fiul lui Dumnezeu născut din fecioară, Emanuel
în plinătatea Duhului, El avea Duhul fără măsură. Şi, totuşi, în
Propriul Lui trup, a spus, „Eu nu fac nimic până când Tatăl nu
Îmi arată mai întâi.” Îi era inspirat, ca să o facă!
182 Satan a spus, „Transformă aceste pietre în pâine, şi fă o
minune. Lasă-mă să Te văd că o faci.”
183 El a spus, „Este scris, ‚Omul nu va trăi numai cu pâine.’” Oh,
Doamne! Dar când o mulţime era flămândă, El a luat cinci pâini
şi doi peştişori, şi a hrănit cinci mii. Oh, Aleluia! Vedeţi ce vreau
să spun?
184 Nu încercaţi să imitaţi. Asta este problema cu Penticostalii
astăzi. Asta este problema cu biserica astăzi, sunt prea mulţi
care încearcă să imite că au Duhul Sfânt. Sunt prea mulţi
care încearcă să imite vindecarea Divină. Sunt prea mulţi care
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încearcă să imite diferite lucruri ale Domnului. Tu nu poţi face
asta. Acele lucruri vin prin alegere, Dumnezeu chemând, te naşti
din pântecele mamei cu aceea. „Darurile şi chemările sunt fără
pocăinţă.” Oh, Doamne! Este adevărat. Tu nu te poţi face ceva
ce nu eşti.
185 Dar dacă Dumnezeu te cheamă, fii cea mai recunoscătoare
persoană din lume pentru că El te-a chemat. Atunci aceasta
devine reală pentru tine.
186 Aşa cum aş vorbi, dacă aş fi avut timp, despre veveriţe zilele
trecute, camm-a întors în jur. Eu nu o mai văzusem înainte, şi eu
nu puteam să o fac. Hattie, şade acolo în spate privind la mine.
Cum s-ar putea întâmpla asta vreodată? Nu se putea face, dar a
fost inuflat, însufleţit. Cuvântul a fost vorbit şi aşa a fost făcut.
Aleluia!
187 Pavel, v-aţi putea imagina să spună, „Am fost pe această
mare paisprezece zile şi nopţi, şi fără stele sau lună, sau
soare sau nimic. Presupun că mă voi duce sus şi le spun, ‚Fiţi
curajoşi, pentru că Dumnezeu va avea grijă de noi, oricum’”? Oh,
Dumnezeu nu lucrează în felul acela. Dumnezeu nu face asta.
188 Credinţa ta este în regulă, frate. Credinţa voastră este
minunată. Dar până când lucrul îţi este inspirat!
189 Oh, iată aici atârnă un semafor roşu, şi dacă eu văd…spun,
„Ei bine, am piciorul pe acceleraţie. Am o maşină. Pot să trec
de acel semafor acolo, cu o sută douăzeci de mile pe oră.” Asta
e adevărat. „Eu pot să simt puterea sub piciorul meu.” Dar aţi
face mai bine să aşteptaţi până la semnul „mergi”. Aleluia!
190 Înţelegeţi ce vreau să spun? [Adunarea spune, „Amin.”—Ed.]
Când se aprinde semnul mergi, în ordine. Când lucrul îţi este
inspirat, şi Dumnezeu îl face cunoscut cum a făcut El în trecut
acolo, în regulă. Dar până când El o face, avem o grămadă
de Iudarieni personificând, mergând înainte ca, să zică, „Păi,
eu sunt întocmai la fel cum sunt ei. Eu sunt un Creştin, de
asemenea.”
191 Oh, nu vă amintiţi? Fiii lui Sceva, au ieşit şi au spus, „Îţi
poruncim, poruncim în Numele lui Isus pe care Îl propovăduieşte
Pavel. Ieşi afară!”

El a spus, „pe Pavel îl cunosc, şi pe Isus îl cunosc, dar cine
sunteţi voi?”
192 Ora se apropie când binele şi răul se vor manifesta. Asta
se vede în Creştini astăzi. Se vede în biserici astăzi. Se vede în
oameni astăzi. Vă reţin mult; eu vreau ca lucrul acesta să ajungă
la voi.
193 Pavel nu a spus, „Eu cred că doar voi merge sus şi voi spune,
‚Ei bine, îmbărbătaţi-vă.’” Nu.
194 Ce a făcut el? El a auzit un Înger. El ştia că era acelaşi Înger
care i-a vorbit întotdeauna. El a recunoscut, apoi a acţionat. A
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mers sus şi a spus, „Îmbărbătaţi-vă. Căci Îngerul Domnului, al
Cărui slujitor sunt, a stat lângă mine seara trecută, arătându-
mi o vedenie că nu va fi nimic pierdut, pe această corabie.
Îmbărbătaţi-vă. Mergeţi acum şi mâncaţi prânzul vostru. Totul
este în ordine.” Amin. Când vă este inspirat, când Dumnezeu o
face corect!
195 Eu am o remarcă aici pe undeva, eu am scris-o jos. Iată-o
chiar aici. Aha. Suntem la sfârşitul tuturor lucrurilor. Daţi-mi
voie să vă aduc asta în felul acesta acum, în încheiere. Eu sper
că Dumnezeu v-a descoperit ceva. Priviţi. Totul este la sfârşit.
Cineva a întrebat seara trecută, cred că a fost Fratele Fred
Sothmann, ne întrebam cât de aproape este timpul sfârşitului.
196 Fratele Demos Shakarian a văzut vedenia aceea aşa de
manifestată, şi s-a împlinit cinci zile mai târziu, la perfecţie, asta
aproape că l-a scos din pantofi. El m-a sunat. A spus, „Cum este
Iosif?”

Am spus, „Bine.”
A spus, „Vede vedenii?”

197 Am spus, „Da. El mi-a povestit despre David, fiul Fratelui
Wood, unde a căzut de pe o motocicletă, cu trei sau patru zile
înainte să se întâmple, cu exactitate.”

A spus, „Ştii, acele lucruri urmează familiile.”
198 Am spus, „Binele sau răul, umează, unul sau celălalt.
Urmează familiile.”
199 Şi am vorbit puţin şi ei, Fred mi-a spus, „De unde se trage
asta, frate Branham?”
200 Am spus, „Uite, Fred, hai să o luăm de la natură. Dumnezeu
lucrează în natura Lui. Uite, observă ce se întâmplă. Soarele a
răsărit în Est. Asta-i cea mai veche civilizaţie pe care o avem,
este China.” Ştim cu toţi asta.
201 Cea mai veche civilizaţie pe care o avem este China. Bine. Şi
civilizaţia a avansat spre vest tot timpul. Şi acum unde ai merge
dacă ai lăsa Coasta de Vest, mergând drept pe partea cealaltă?
Ai ajunge în China. Exact. Noi suntem la sfârşit. Biblia a spus,
profetul a spus, „Acolo va fi o zi când nu va fi nici noapte nici zi,
când soarele va trece dincolo, dar în timpul serii,” chiar înainte
de a ajunge aici, „din nou va fi Lumină, la fel.” Isus a spus, „Va
fi o ploaie timpurie şi o ploaie târzie. Şi ploaia târzie va produce
atât ploaia timpurie cât şi târzie, în aceeaşi vreme.” Suntem la
timpul sfârşitului.
202 Uitaţi-vă aici, daţi-mi voie să vă arăt. Politica este la sfârşit.
Credeţi asta? Arătaţi-mi ceva astăzi…

Această naţiune este cea mai rea din lume, în ceea ce priveşte
corupţia şi fărădelegea. Cine a citit ziarul Courier Journal seara
trecută, în Louisville, când toate aceste femei, care sunt alese,
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din fiecare naţiune, cea mai frumoasă femeie din naţiune, şi
sunt urcate acolo ca să fie Miss Univers? Au participat toate în
afară de Rusia. Şi au trimis la Hruşciov şi l-au întrebat, „De
ce nu?” El a spus, „Rusia nu-şi dezbracă femeile, ca să umble
în faţa bărbaţilor.” O naţiune păgână şi nelegiuită care aduce
ocară asupra noastră cei care ne numim Creştini, a spus, „Rusia
nu-şi dezbracă femeile, ca să umble în felul acela. Şi nu vedeţi
pantaloni scurţi sau lucruri ca acelea în Rusia.” Acei ce sunt
nelegiuiţi. Şi noi care ne numim „Creştini!”
203 Nu-i de mirare că Biblia a spus, „Fiecare masă a devenit
plină de vărsături. Şi pe cine pot Eu învăţa Învăţătură, şi cine
este înţărcat de la sân? Dar învăţătură va veni peste învăţătură,
şi rând peste rând. Căci cu buze bâlbâitoare şi alte limbi Voi
vorbi acestui popor. Şi aceasta este Odihna. Pentru toate acestea,
ei nu au vrut să asculte.” Noi avem propria noastră concepţie
intelectuală. Oh, ce bine ar fi să stai toată ziua pe Acesta.
204 Politica, coruptă! Democraţii, Republicanii, şi toţi, sunt
josnici. Ce este aceasta? Este o grămadă de altoi. Orice persoană
lucrează în ea, care nu este născută din nou, este de la diavol.
Diavolul a spus, „Fiecare împărăţie din lume îmi aparţine,” şi
Isus niciodată nu a dezbătut cu el. Lumea este controlată de
diavolul. Şi fiecare om care lucrează pentru guvern, dacă nu este
un Creştin, el este de la diavolul şi lucrează pentru diavolul.
Aceste naţiuni toate vor cădea în mâinile lui Isus Cristos când
El vine, va fi un Mileniu.
205 Priviţi aici astăzi, ce fac ei acum. Strigă la mine că am
cheltuit nişte bani acolo pentru Creştini, şi vor să îmi dea
douăzeci de ani la închisoarea de stat, pentru că am cheltuit
bani pentru desfăşurarea unei mişcări religioase. Şi whiskey-ul
şi berea şi ţigările decontează zeci de milioane de dolari pe an,
pentru a corupe naţiunea. Şi eu care încerc să propovăduiesc
neprihănire, stând în uşa lui Isus Cristos, şi să mă trimită
la penitenciar pentru asta. Şi iau lucruri ca acelea a celui
rău, josnice, ingenioase, inteligente, şi îi lasă să le decontează
pentru programele de televiziune care au corupt lumea, au trimis
femeile la câini. Unul dintre cele mai mari blesteme pe care
naţiunea le-a avut vreodată, şi ei scapă cu asta. Ei mă trimit la
penitenciar pentru predicarea Evangheliei, luând câţiva dolari
aici să—să predic Evanghelia, pe care oamenii mi-i dau cu care
să predic Evanghelia. Eu nu sunt bogat şi nu pot să acopăr aceea.
Dar cu toate acestea vor să mă trimită la penitenciar, să mă
reţină doi ani, şi am procesul având loc în curând. Oh, ce josnic,
ce murdar! Dumnezeule, fii milostiv.
206 Voi spune acest singur lucru, poate că este calea pe care o are
Dumnezeu înainte ca El să trimită o bombă atomică. Voi trebuie
să faceţi ceva greşit, voi ştiţi. Voi trebuie să vă atingeţi o dată de
unşii Lui, ca această Scriptură, nu cumva să…„Nu vă atingeţi
de Aleşii Mei.” Aşa este. Astfel dacă este nevoie de aceea ca să
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aducă judecată, cum a făcut în zilele lui Daniel sau altundeva,
să vină. Eu sunt slujitorul Tău, Doamne. Aşa este. Oh, da.
207 Politica, josnic! Naţiunea, coruptă! Păi, uite ce! Ei o să
pună soldaţi în pantaloni scurţi acum. Oh, vai! Politică, război!
Politica este la sfârşit. Dictatorii sunt greşiţi. Politica este
greşită. De ce nu au rămas cu un împărat evlavios cum le-a dat
Dumnezeu,David?Marele domn al Angliei a spus, când această—
când această democraţie a fost formată, a spus, „Acum este bine,
dar va veni timpul,” a spus, „nu va fi nimic. Va fi doar pânze şi
nicio ancoră.” Şi are dreptate. A spus, „Politicienii stau pe cutii
de săpun la fiecare colţ, tot felul de lucruri strâmbe care corup
guvernul.” Şi omul a avut dreptate. Exact ceea ce se petrece.
208 Un om poate ieşi aici, şi să treacă pe aici şi să se îmbete, şi să
rupă tot ce vrea; şi să meargă acolo, îi cunoaşte pe toţi, deci nu se
va spune nimic. Lăsaţi un om sărac, sau cineva care nu cunoaşte,
să încerce să o facă, şi îi vor trimite la penitenciar. Corupţie,
josnicie, murdărie, patruzeci la sută dintre ei homosexuali.
Gândiţi-vă la asta, Sodoma şi Gomora din nou! Iată grupul, care
se presupune a fi religios.
209 Eu—eu mă întreb ce se va întâmpla mai departe, când va
fi ales umrătorul Preşedinte? Dumnezeu ne-a dat un om bun
evlavios, bătrânul Dwight Eisenhower. Şi acum eu spe-…
Priviţi ce urmează să vină. Şi noi am putea avea un şobolan
data viitoare, destul de sigur. Dar va veni, „Un Faraon care nu-
l cunoaşte pe Iosif.” Ţineţi minte asta. Am să ajung la asta doar
într-o secundă. Politica este coruptă. Ştim asta.
210 Războiul este la sfârşitul lui. Oh, cândva aruncau cu pietre
unii în alţii, îşi dădeau în cap cu securi de piatră, apoi trăgeau
cu arcuri şi săgeţi. Apoi au primit puşti, apoi mitraliere, apoi
optzeci-şi-opturi în Germania, şi aşa arme mari la noi. Apoi
aruncau grenade de mână şi gaze otrăvitoare. Dar acum au o
bombă cu hidrogen. Războiul este la final. Fiecare naţiune le are,
deci ce veţi face acum? Chiar şi o naţiunemică în ziua de azi, doar
să apese pe un trăgaci, asta e tot ce trebuie să facă, şi sare toată în
aer. Războiul este la sfârşit. Hah! Amin. Războiul este la sfârşit.
Politica este la sfârşit.
211 Educaţia este la sfârşit. Delincvenţa juvenilă este la sfârşit.
Copii, nu există speranţe pentru copii, au înnebunit deja. Nu poţi
avea educaţie. Nu poţi să te duci aici la şcoală şi să ai, să ai un
copil cu educaţie. El este un—el este un copil de două orimaimult
al iadului când iasă decât este când intră. Lăsaţi ca învăţătorul
să spună ceva despre asta, va fi ucis. Vor forma o mică Bandă şi
vor merge să îl împuşte pe învăţător, îl duc afară şi îl spânzură.
Am pierdut două mii de profesori. Oh, staţi puţin, cred că au
fost douăzeci de mii de profesori, anul trecut. Eu nu-i blamez
pe ei. Nici eu nu aş vrea să o fac. Acum de fiecare dată ridică
pancarte, „Daţi acestor copii educaţia universitară.” Ei au nevoie
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de aceasta, dar diavolul îi are. Diavolul îi are. Şi nu este vorba
doar de ieşirile normale şi să fie răutăcioşi şi—şi—şi să scoată
o poartă şi să o atârne într-un pom în noaptea de Halloween,
sau să facă vreo mică răutate cum obişnuiau să facă copiii, sau
să ia trăsura unui fermier şi să o scoată afară în drum, nu în
felul acela; ci ei sunt nebuni. Ei fac lucruri care sunt nebunie; vă
împuşcă, vă ucid, vă omoară, vă otrăvesc, orice. Iată generaţia
următoare.
212 Naşterea de copii este la sfârşit, feminitatea, maternitatea.
Păi, controlul naşterii se practică peste tot, şi căţeluşii au luat
locul.
213 Moralitate, nu mai există nici-o moralitate la aceasta.
Femeile, se îmbracă rău; venind prin televiziune, tot felul de
imitaţii a oamenilor răi dinHollywood, tot felul de lucruri, mode.
Totul este la sfârşit!
214 Educaţia este la sfârşit. Politica la sfârşit. Războiul este la
sfârşit. Civilizaţia este la sfârşit. Toate acele lucruri sunt la
sfârşit. Doamne, ce putem face atunci? Ce urmează? Suntem la
sfârşitul fiecărui lucru.
215 Acum viaţa de biserică este la sfârşit, biserica normală,
biserica. Acum, asta ar putea să înţepe doar un pic, dar biserica
carnală, biserica Esau, ea a ajuns la capătul ei. Ce face ea? Se
îndreaptă sus în federaţia bisericilor, care în final se va uni cu
Romanismul, să combată Catolicismul…sau cu Catolicismul ca
să combată comunismul. Papa Ioan cheamă ca toate bisericile să
se întoarcă înapoi, şi ele o vor face. Şi ele se vor uni împreună,
exact întocmai cum AŞA VORBEŞTE DOMNUL.
216 Voi spuneţi, „Aşteaptă un minut, Frate Branham. Tu ieşi de
pe linie.” Dacă eu sunt, Dumnezeu a scris Biblia Sa în afara
liniei. Trebuie să fii Mica, în acest caz.
217 Morris Cerullo mi-a spus seara trecută, a spus, „Unde este
anticristul, Frate Branham? Evreul este anticristul.”

Am spus, „Morris! Şi tu, un Evreu?”

A spus, „Ei sunt cei mai mari urâtori de Dumnezeu care
există.”
218 Am spus, „Morris, să nu! Spune-mi în Scriptură unde
anticristul a ieşit din Ierusalim. Anticristul a ieşit din Roma, nu
din Palestina.”

A spus, „Păi, uite, eu sunt…Ei sunt urâtori de Dumnezeu.”
219 „Da, nu a spus Dumnezeu că le-a orbit ochii pentru ca noi să
putem avea o zi în care să vedem? Dar ziua noastră se va sfârşi
în curând.”
220 A spus, „Oh, Frate Branham, nu m-am gândit niciodată la
asta.” Vedeţi, iată-vă.
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221 Vedeţi, suntem la sfârşit. Lumea carnală, biserica carnală
este la sfârşit. Observaţi cum se îndreapră sus în federaţia
bisericilor. Fraţii Uniţi au intrat ele. Penticostalii sunt în ele.
Restul din ele toate se organizează. Vedeţi jos, acei Canaaniţi,
tot drumul prin acele duhuri ale lui Esau, foarte religioşi, şi s-
au confederat cu lumea; fără discernământ spiritual, nu sunt în
stare să biruiască, nu sunt aleşi de Dumnezeu, să fie chemaţi
afară şi separaţi.
222 Oh, dacă aş putea doar să o fac cunoscută, dacă aş putea
doar să îl presez în jos în vreun fel! Ei nu o văd. Au ochi şi nu
pot vedea, urechi şi nu pot auzi. Oh, de ce suntem atât tociţi în
Duhul? Acum, ascultaţi la asta. Totul este la sfârşit.
223 Şi Biserica spirituală este la sfârşitul Ei. Ea vine la sfârşit. O
Dumnezeule! Priviţi în trecut acolo când Ea a început cu Luther,
a zguduit, cea spirituală. Apoi cuWesley, a ajuns la sfinţire. Apoi
cu cea Penticostală, Duhul Sfânt. Şi acum la timpul sfârşitului,
Duhul lui Cristos în aşa fel în Biserică, încât face aceleaşi lucrări
pe care le-a făcut El, chiar înapoi la Capul Ei iarăşi; gata ca
Biserica şi Cristos să se unească, şi Venirea Domnului Isus, şi
învierea morţilor. Suntem la timpul sfârşitului. Isus a spus aşa,
„Cum a fost în zilele Sodomei, aşa va fi la venirea Fiului omului.”
Înţelegeţi asta?
224 Priviţi la biserica carnală. Priviţi unde se duc ei, se
îndepărtează mai departe şi mai departe.
225 Priviţi la Biserica umplută cu Duhul, scuturându-se jos de
toate micile Ei nonsens, ridicându-se în Duhul, (în minoritate,
desigur), intrând în Duhul, dar ridicându-se într-un astfel de loc
încât Ea a ajuns acolo unde Duhul Sfânt se mişcă chiar prin Ea,
făcându-Şi calea, gata să-l primească pe Domnul Ei, gata să-l
primească pe Domnul Ei.
226 Şi celelalte s-au organizat, s-au întors în lume, s-au separat,
mergând înapoi în federaţie, urcând în acel mare cap confederat
sub Catolicism. „Şi acolo a fost format un chip al fiarei.” Un
chip, „ceva asemănător.” O confederaţie de biserici formată cu
Catolicismul, acelea două împreună, lucrează împreună. „Cine
este în stare să facă război cu fiara sau cu chipul ei?” Cu
siguranţă că nu. Cum am putea trece prin asta ore întregi!
227 Acum daţi-mi voie să vă spun asta, şi apoi va fi timpul să
încheiem. Este că eu am…V-am spus că va fi lung. Eu—eu doar
mă simt atât de încordat. Când Dumnezeu chiar a spus aceste
lucruri, a spus: „Spune-le. Vorbeşte-o. Să nu-ţi mai păstrezi
tăcerea. Arătată-le Asta. Dacă ei nu O primesc, atunci sângele
nu este pe mâinile tale.” Ora este aici. Timpul, totul se îndreaptă
în sus.
228 Lumea e la sfârşitul ei. Numai poate rezista. Războaiele sunt
la sfârşitul lor. Numai poţi avea război. Dacă ai război, nu vamai
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fi; doar primul care trage trăgaciul, asta-i tot. Politica, e putredă
şi coruptă.
229 Lumea bisericii este Metodistă, Baptistă, Prezbiteriană,
Penticostală. „Sunt porcii la mocirla lor, câinii la vărsătura lor.”
Aşa este, fiecare din ele! Dumnezeu cheamă, afară din acea
corupţie, o Biserică care este aleasă. Asta e exact. Esau, ei au
spus, „Noi suntem biserica!” Eu nu mă îndoiesc de asta. Şi Iacob
a fost tatăl lui Esau, este adevărat, astfel, dar—dar…Vreau să
spun, Isaac era tatăl lui Esau, şi Iacob era fratele lui, cu el. Dar
unul avea răsplata pentru dreptul de întâi născut; celălalt îl ura.
Unul a auzit, a recunoscut, şi a acţionat. Celălalt a spus, „Oh, atât
timp cât merg la biserică şi fac ce este bine, ce mai contează?” Ia
te uită. Acum în…
230 Atunci spun asta, în încheiere, încă o remarcă. Biserica
adevărată are aşa de mult pentru ce să trăiască acum. Oh, ar
trebui să fie aşa un timp de jubilare pentru Biserica reală, pentru
Biserica adevărată, pentru Biserica aleasă, când ştiţi în inima
voastră că aţi trecut de la moarte la Viaţă; când te priveşti pe tine
însuţi şi vezi, îţi urmăreşti viaţa şi vezi că toate lucrurile lumii au
trecut, că ai devenit o făptură nouă. Ascultaţi acum, în încheiere,
cu atenţie. Tu ştii că ai trecut, viaţa ta o dovedeşte, „Prin roadele
lor îi vei cunoaşte.” Tot obiectivul tău este Cristos. Aştepţi ca El
să vină în orice moment. Tu umbli în Duhul. Îl iubeşti. Îl vezi pe
El lucrând prin tine. Nimic ce doreşti tu să faci, ci El o face, El
însuşi. Oh, ce timp!
231 Îmi aminteşte de artistul care s-a dus la Roma, să studieze ca
să devină un artist, un tânăr. Ei l-au observat. Era atât de diferit
de toţi ceilalţi băieţi şi fete Americane, şi alţii care au mers
acolo ca să devină artişti, şi de restul lumii. Acest om tânăr era
remarcabil. Era un ins bun, şi ei au observat. Ei aveau petreceri
mari de tot, şi se duceau jos acolo şi, cum fac ei în Roma, doar se
îmbătau cât pot ei să fie.
232 Am fost acolo, eu însumi, şi i-am văzut. Iasă afară pe stradă,
bărbaţi şi femei, şi se comportă rău. Chiar în parcuri, au relaţii
sexuale chiar în parc, chiar afară în aer liber, fără să le pese;
Şi în Anglia, toate celelalte. Vedeţi? Nu este mai rău decât aici.
Acelaşi lucru şi aici, cam la fel de rău; doar că aici este puţin mai
acoperit, din cauza poliţiei şi lucruri. Acum, dar pur şi simplu
oribil!
233 Ei bine, acest ins tânăr, el a stat departe de toate acestea.
Când eimergeau la petrecerile lor, îi lăsa să plece, dar el studia ca
să devină un artist. Astfel, într-o zi un îngrijitor bătrân, care era
un Creştin, era în apropierea—muzeului, galeriei de artă, a spus—
a spus, „Haide să facem o mică plimbare, fiule. Hai să facem o
plimbare, aş vrea să stau de vorbă cu tine puţin timp.”

El a spus, „Bine.”
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234 Şi au pornit, în sus pe un deal, şi amândoi cumâinile la spate,
au urcat dealul. Soarele era la apus. Şi atunci bătrânul i-a spus
tânărului artist, a spus, „Fiule, tu eşti American.”

El a spus, „Da sunt.”
235 A spus, „Ai venit aici pentru pregătirea ta în arte. Presupun
că intenţionezi să îţi faci meseria de artist.”

A spus, „Asta am în plan, domnule.”
A spus, „Îmi dau seama că eşti un Creştin.”
El a spus, „Eu sunt un Creştin.”

236 A spus, „Păi, aş vrea să te întreb un lucru. I-am întrebat şi pe
ceilalţi. Ei spun că şi ei sunt Creştini.” El a spus, „Ce te face pe
tine atât de diferit? Ce te face pe tine diferit de ceilalţi băieţi din
America, şi aceste fete din America? Ce te face atât de diferit, şi
totuşi voi toţi spuneţi că sunteţi ‚Creştini’?”

El a spus, „Domnule, vezi cum apune soarele acela?”
A spus, „Văd.”

237 A spus, „Departe dincolo de ocean, într-un anumit stat
în New England, într-un anumit oraş din acel stat, şi într-o
anumită casă în acel oraş, este o anumită fată la care i-am promis
că voi trăi devotat.” A spus, „Asta e tot ce este în mintea mea, să-
mi obţin studiile în artă şi să mă întorc înapoi la fata aceea care
trăieşte devotată faţă de mine.” A spus, „Iată de ce trăiasc aşa
cum trăiesc.”
238 Oh, frate, soră, v-aţi putea întreba de ce nu ne pasă cum ne
numesc ei. Mie nu-mi pasă ce spun ei.
239 Stăteam cu Fred zilele trecute, jos în San Juan, Puerto Rico,
mă uitam peste mare, şi am observat afară, acel recif de corali,
la o jumătate de milă afară, acele valuri mari spărgânduse. El
a spus…Flamingo umblau în grădină, şi aşa mai departe. Am
spus…El a spus, „Frate Branham, asta e ca în Cer.”
240 Am spus, „Dar acolo marea va fi liniştită, frate.” Am spus,
„Chiar dincolo de mare acolo, este un anumit loc numit Cer, este
Un anume numit Isus, în acest Cer, care într-o zi mi-a luat toate
păcatele. Şi eu I-am promis că voi trăi devotat faţă de El, că
voi face lucrurile care El voia ca eu să le fac. Iată motivul de
ce nu îmi este ruşine de Evanghelia Lui, Aceasta este Puterea
lui Dumnezeu spre mântuire.” Iată ce îl face pe un Creştin să
trăiască diferit. El este diferit pentru că el are Ceva pentru care
să trăiască diferit.

Să ne aplecăm capetele doar un moment.
241 Prietenul meu deprimat, în această dimineaţă, ai tu ceva
diferit pentru care să trăieşti, ceva care să te scoată din lume,
ceva care înseamnă mai mult pentru tine decât toată lumea,
este a trăi pentru Cristos? Dacă nu ai asta, de ce nu O primeşti
acum. Să nu mergei doar la biserică şi să spui, „Eu vreau să
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fiu o persoană bună.” Să nu faci asta. Tu vrei să fii un Creştin.
Tu, dacă este ceva ce a fost dintotdeauna în inima ta, care
îţi spune, „Tu nu eşti bine, dar vreau ca tu să fi bine.” Ţi-ai
dorit întotdeauna să fi ceva ce nu eşti acum, nu ştii că acesta-
i Dumnezeu care te cheamă? Nu te întoarce cu spatele la asta.
„Căci dacă tu ai fost odată luminat şi ai avut ocazia, şi ai refuzat-
o pentru ultima ta dată, nu mai rămâne nicio jertfă pentru
păcat.” Nu te lua cu Esau.
242 Vino cu Iacob, indiferent de…indiferent de ce te va costa.
Dacă te costă casa ta, dacă te costă serviciul tău, dacă te costă
soţul tău, te costă soţia ta, dacă te costă copiii tăi, dacă te costă
orice, obţine dreptul de întâi născut! Iată ce contează. Şi dacă te
simţi astfel în privinţa asta, în această dimineaţă, şi ţi-ar place
să ai acest drept de întâi născut! Eu nu ţi-l pot da. Dumnezeu
poate, şi El este Acela care îţi vorbeşte. Ai vrea doar să ridici
mâna şi să spui, „Roagă-te pentru mine, Frate Branham. Vreau
acel drept de întâi născut.” Dumnezeu să vă binecuvânteze, peste
tot. „Eu vreau acel drept de întâi născut.”
243 Tatăl nostru Ceresc, Îţi mulţumesc, Prea Nobil şi Sfânt
Dumnezeu, pentru toată bunătatea şi îndurările Tale faţă de
fiii şi fiicele oamenilor. Şi ne dăm seama că suntem la timpul
sfârşitului, nimic nu mai poate continua pre mult. Noi doar
aşteptăm în timpul împrumutat; aşa cum a fost în zilele lui Noe,
îndelunga răbdare a lui Dumnezeu, când se pregătea arca, când
doar opt suflete au fost mântuite. Tu ai spus, „Aşa va fi la venirea
Fiului omului. Îndelunga răbdare a lui Dumnezeu, nu vrea ca
vreunul să piară, ci ca toţi să poată veni la pocăinţă.”
244 Şi astăzi în această clădire, sunt bărbaţi şi femei care au
ridicat mâinile, băieţi şi fete, tineri şi bătrâni, au ridicat mâinile,
şi au zis, „Este Ceva care mă trage.” O Dumnezeule, fie ca ei să
nu-L respingă niciodată. Fie ca ei să-şi vândă educaţia, fie ca
ei să vândă tot ce au. Ca şi omul care a găsit perla cea mare; a
fost o perlă semnificativă, mare, a fost cea mai mare perlă, şi el a
vândut toate perlele lui mici, ca să poată cumpăra această perlă
mare, notabilă. Fie ca ei să vândă tot ce au din lume, în această
dimineaţă, toată popularitatea lor din lume.
245 Aceste femei care şed aici, Doamne, multe dintre ele care au
auzit Evanghelia predicată aşa de multe ori, şi încă se avântă
drept înainte în lume, şi în moda lumii şi se îmbracă ca lumea, şi
merg la petreceri şi lucruri la care lumea, iau parte la lucrurile
lumeşti şi acţionează ca lumea, şi folosesc lucrurile lumii. O
Dumnezeule, fie ca lor să le fie ruşine, în această dimineaţă. Dacă
mai există cât de cât vreo speranţă în ei, Doamne, întoarce-o
astăzi. Fie ca acesta să fie ceasul.
246 Şi aceşti bărbaţi de aici, Doamne, O Dumnezeule, ai milă de
ei. Mulţi dintre ei încă umblă afară în lucrurile lumii, încă doresc
şi se bucură de lucrurile lumii, păcat, fumat, băutură, băuturi
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sociabile, puţină bere din când în când, sau—sau ceva de genul
acela, sau ar pofti, şi agaţă poze mici pe perete, cu femei tinere
îmbrăcate murdar. Şi acele trupuri după care se uită pe stradă,
şi aproape calcă peste oameni să se uite după ele, şi se numesc
Creştini.

Şi ştiu că acea formă a trupului acelei femei, în poate în
douăzeci şi patru de ore, va putrezi acolo în mormânt, insecte şi
viermi se vot tărî prin acele vase conturate şi formate ale trupului
ei. şi sufletul ei acolo într-un iad al diavolului, pentru felul cum
a trăit. Şi, totuşi, ea şi-ar ridica sus buzele ei mici, vopsite, şi ar
chicotea şi râde de tine.
247 Dumnezeule, fii milostiv cu acei oameni. O Doamne, nu-
i lăsa să se piardă. Te rog să ai milă şi trimite milă. Acordă
fiecăruia dintre ei, Doamne. Tu eşti Singurul care poate da
această binecuvântare. Şi dacă Tu i-ai chemat la Viaţă Eternă,
fie ca inimile lor să se deschidă; şi ei să lase totul la o parte în
această dimineaţă, şi atunci ei o vor primi. Admite aceasta, Tată.
248 Şi acum fie ca Duhul Sfânt să vină în această adunare,
pentru bolnavi şi suferinzi, şi să-i facă pe oameni să vadă că acest
Mesaj care a fost predicat în dimineaţa aceasta, căci Venirea şi
fiecare lucru este la sfârşit, şi chiar Isus lucrează în Biserica
Lui. Lasă-o să vină la împlinire chiar acum, Doamne, ca Tu să
poţi lua aceşti oameni în mâinile Tale. Şi când ei văd Duhul
Sfânt lucrând, mişcându-se printre oameni, fie ca aceasta să
fie confirmat, Mesajul pe care l-am predicat, că noi suntem la
timpul sfârşitului. Şi fie ca ei să audă. Ei au auzit, şi fie ca ei
să recunoască că acel acelaşi Isus, în felul cum El a făcut-o în
ziua Lui, El este aici făcând aceasta prin Biserica Lui în ziua
din urmă. Şi atunci fie ca ei să acţioneze, prin a-şi da vieţile şi
trupurile, şi suflete şi duhuri, Lui. Eu ţi-i predau Ţie, Doamne,
în Numele lui Isus.
249 Acum, în clădire unde sunt oamenii, l-am trimis pe Billy azi
dimineaţă să împartă cartonaşe de rugăciune. El…[Spaţiu gol
pe bandă—Ed.]
250 Sunteţi bolnavi, nevoiaşi? Dacă Dumnezeu îmi va descoperi,
cum a făcut El cu femeia la fântână, şi îmi va spune care este
necazul tău, sau ceva despre tine, despre care tu şti că eu nu
ştiu, te-ar face asta să ai credinţă să îl crezi pe Dumnezeu? V-
ar face asta pe restul dintre voi să aveţi credinţă? Este aceasta
prima dată când ne întâlnim? [Sora spune, „Nu.”—Ed.] Oh, tu
m-ai văzut înainte, dar eu sunt un străin faţă de tine. Aşa este?
În regulă, fie ca Domnul Dumnezeu să-ţi acorde cererea.
251 Acum, este aceasta reală, sau nu? Oh, Doamne! Chemaţi
religia voastră intelectuală. „Baalim,” a zis, „unde este el?” Ilie
pe Muntele Carmel, a spus, „Unde este Baalim? Unde? Treziţi-
l.” Voi nu trebuie să-l treziţi pe Isus. El este treaz tot timpul. El
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este întotdeauna prezent, veşnic viu, întotdeauna în stare; acelaşi
ieri, azi şi în veci. Amin. Dumnezeu rămâne Dumnezeu.
252 Crezi că necazul tău de inimă te va părăsi şi te vei face
bine? Tu nu eşti de aici. Tu du-te înapoi la Lexington şi spune
oamenilor ce lucruri măreţe ţi-a făcut Domnul. Vedeţi?
253 Aceasta merge pe deasupra capetelor oamenilor, care
niciodată nu o pricep. O Biserică vie ar prinde asta, repede, şi
ar şti că Prezenţa Duhului Sfânt este aici.
254 Cineva aici în spate şi-a ridicat mâna. Tu ai fost, doamnă?
Crezi că Dumnezeu îmi poate spune necazul tău? Vechiul…
255 Fratele de acolo de la capăt, cred că a spus, cu ceva timp
în urmă, că…Crezi, frate? [Fratele spune, „Da.”—Ed.] Crezi?
Atunci acea boală de piele te va părăsi, tu vei fi bine. Tu crezi
asta? O accepţi ca fiind vindecat? Ridicăţi mâna, că da. Vezi? Uh-
huh. Bine. El este un străin pentru mine. Tu ştii asta, Pat.
256 O doamnă privind acolo, se roagă, s-a uitat la mine, a spus că
ea era o străină. Tu crezi că tensiuneamare de sânge te va părăsi?
Aşa este, nu-i aşa? Ridică-ţi mâna dacă este aşa. În ordine, ai
credinţă în Dumnezeu.

Vedeţi ce vreau să spun?
257 Cum este cu unii dintre voi oameni care mă cunoaşteţi? Aveţi
ceva pe inimă. Ridicaţi mâna. Aşa de mulţi! Nu o pot face eu;
Aceasta doar trebuie să vină. Voi ştiţi, este credinţa voastră.
258 Georgie Bruce, eu o văd şezând acolo. Tu încerci întotdeauna
să găseşti ceva pentru cineva, Georgie. Tu ai fost vindecată, de
un cancer. Nicio îndoială în mintea ta. În ziua în care ai venit în
acest tabernacol şi ai ieşit pe acea uşă acolo, Duhul Sfânt a venit
pestemine, şi ţi-a spus chiar acolo un fapt care nimeni în lume nu
ştia decât tu şi Dumnezeu şi o altă persoană. Aşa este? Aşa este.
Tu mă crezi, nu-i aşa, Georgie? Ai ceva pe inimă ta, Georgie. Tu
crezi că Dumnezeu îmi poate spune ce este pe inima ta?

V-ar face asta pe voi restul, oamenii care mă cunoaşteţi, să
credeţi?
259 Eu o cunosc pe Georgie, dar ea se gândeşte la ceva. Ea are
doi oameni, care sunt departe de aici, pentru care ea se roagă. Ei
amândoi locuiesc în Corydon. Aşa este. Şi ea are o persoană aici,
un om pentru care ea se roagă, care este aici afară în spital. Şi
tu te rogi, nu atât pentru vindecarea lui, cât pentru mântuirea
sufletului lui. Aceasta-i AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Aşa este.
Este adevărat, Georgie? Este exact aşa.
260 Cineva acolo în spate de tot a ridicat mâna, în spate de tot,
în spate aici. Tu, ce zici de tine? Vrei să ridici mâna, eşti un
străin pentru mine? Acest om care şade aici se uită la mine, eu
nu te cunosc. Crezi că eu sunt profetul lui Dumnezeu, slujitorul
lui Dumnezeu? Crezi pe Duhul Sfânt că ce am spus eu este
Adevărul? Crezi lucrul Acesta? [Fratele spune, „Da.”—Ed.] Dacă
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tu vei crede, tu ai o-…acela-i singurul lucru care-l ai, pentru că
tu suferi cu cancer. Aşa este. Nu eşti din acest oraş. Eşti din New
Albany. Aşa este. Şi ai cancer. Dacă vei crede cu toată inima ta,
te vei face bine. O vei accepta? Ridică-ţi mâna. Binecuvântat să
fie Domnul.
261 Eu cred, acea femeie acolo afară cu pălăria albă în jurul
capului ei, doamna de culoare, şi-a ridicat mâna. Eu încă nu
am avut o persoană de culoare. Tu crezi, doamnă? În regulă,
domnule, crede cu toată inima ta. Tu ai boală de inimă, boală de
stomac, complicaţii. Cineva te-a adus aici în dimineaţa aceasta.
AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Aşa este, nu-i aşa, doamnă? Dacă
este aşa, flutură acea batistă care o ai în mână, ca oamenii să
vadă. Eu nu am văzut-o pe femeie în viaţa mea.
262 Ai ridicat mâna? Sunt eu un străin pentru tine? Şi tu eşti
străin pentru mine. Crezi că Dumnezeu mă cunoaşte, sau că
Dumnezeu te cunoaşte? Crezi că El îmi poate spune ce este pe
inima ta? Tu te rogi pentru cineva. Este tatăl tău, are boală
de inimă. Aşa este. Şi tu doreşti botezul Duhului Sfânt. AŞA
VORBEŞTE DOMNUL.

Dacă poţi crede!
263 Cum este cu micuţa doamnă cu mâna ei ridicată în felul
acesta, tu crezi? Necazul tău este acea erupţie pe mâna ta. Dar tu
te rogi pentru un nepot. Aşa este. Copilul nu este normal. Asta-i
adevărat. Nu-i aşa, doamnă? Tu să crezi cu toată inima ta, pentru
asta.

Când am spus, „copil.” Aşteptaţi un minut. Oh, iată-te. Fiul
tău a avut un accident de maşină; este infirm. Eu nu te cunosc,
doamnă, dar asta-i adevărat. Dacă aşa este, ridică mâna.
264 Acum, Cine este aici? Cine este Acesta? Nu sunt eu. Cum pot
eu să fac asta? Nu fiţi amorţiţi de Duhul, lucrurile Spirituale.
Acesta este Dumnezeu aici! Acel Duh Sfânt pe care îl vreţi, Îl
credeţi acum? Îl credeţi acum? În regulă, atunci primiţi-L acum.
Acum este momentul să Îl primiţi. Credeţi cu toată inima.
265 Voi care sunteţi bolnavi sau nevoiaşi. Eu nu pot vindeca. Nici
un om nu poate vindeca. Eu nu pot da Duhul Sfânt. Dar Acela
care poate vindeca şi să dea Duhul Sfânt, El este aici. El este
Acela Care o face.
266 Acum plecaţi-vă capetele. Voi să credeţi chiar acum, în timp
ce mă rog pentru voi şi pentru aceste batiste.
267 Tatăl nostru Ceresc, din câte ştiu, am luat pe toţi cei care erau
străini, atât cât m-am simţit eu însumi slăbind şi cedând; m-am
simţit călăuzit că acesta este timpul poate că cei Aleşi au văzut.
Fie ca toţi şi fiecare dintre ei, Doamne, care au fost chemaţi şi
le-a fost permis să fie chemaţi de Duhul Tău; ceva, credinţa lor,
au avut mai multă credinţă (unii dintre ei) decât credeau că au.
Doar a început în inimile lor.
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268 Şi femeia a atins haina Lui o dată când El a trecut pe acolo,
iar El s-a întors şi a spus, „Cine M-a atins?”

Şi ei au spus, „Păi, toţi s-au atins de Tine.”

269 El a spus, „Dar îmi dau seama că am slăbit.” Şi a găsit-o
pe micuţa femeie şi i-a spus că avea o scurgere de sânge, şi că
credinţa ei a vindecat-o.

270 Şi Biblia a spus, că, „El încă este un Mare Preot, astăzi, care
poate fi atins de simţul infirmităţii noastre.” Scriptura a spus,
„El este acelaşi ieri, azi şi în veci.” Şi dacă El este acelaşi, şi
acelaşi Mare Preot, El va acţiona la fel şi va face la fel.

271 Şi fie ca oamenii să vadă că Biserica plină de Duhul Sfânt se
apropie de un cap. Cristos se pregăteşte să vină şi să ia Biserica
Lui. Ultimele Lui semne mari, aşa cum a fost în zilele Sodomei;
Care a vorbit, o cunoştea pe Sarah, şi ştia că el avea o soţie cu
numele de Sarah, ştia că ea a râs în cort; El a spus, „Acela va
fi un semn. Când îl veţi vedea, amintiţi-vă, generaţia aceea nu
va trece până nu se va împlini totul.” Iată-l aici. Noi suntem la
sfârşit.

272 Admite, Doamne, ca fiecare persoană bolnavă de aici să
poată şti că Isus Cristos cel viu este prezent. Fie ca aceste batiste
să fie binecuvântate pentru fiecare trup bolnav la care se duc.
Îl condamn pe diavolul, pentru oameni. Îl alung, prin Duhul
lui Dumnezeu, în credinţă, alung orice umbră de îndoială. Fie
ca fiecare persoană de aici, care este rânduită la Viaţă Eternă,
să-L primească în ceasul acesta. Fie ca orice superstiţie, orice
temperament, orice lucru mic al lumii, orice povară mică, aşa
cum a spus Biblia, „Să lăsăm la o parte orice povară, şi păcatul
care ne împresoară aşa de lesne; ca noi să putem alerga, cu
răbdare, alergarea care ne stă înainte; să ne uităm” (la ce?
la biserică? la organizaţie?) „către Autorul şi Desăvârşitorul
credinţei noastre,” care este aici acum, „Isus Cristos, Fiul lui
Dumnezeu.” Să ne uităm la Cel Care…Nu trebuie să luăm
cuvinte care ştim că sunt adevărate, dar totuşi acele Cuvinte sunt
făcute reale pentru noi în această dimineaţă. Acelaşi Isus care a
murit, nu este mort, El a înviat din nou, şi două mii de ani mai
târziu El aduce Biserica Sa la un cap. Spiritul lui Iuda lucrează
printre ei. Dar fie ca ei să lase deoparte orice piedică şi totul, în
acest ceas, şi să-L primească.

273 Fie ca ei să audă, ceea ce au făcut, prin predică. Fie ca ei
să recunoască acum că tocmai Cuvintele pe care le-au auzit s-
au manifestat, şi ei Îl recunosc, că Acesta este Cristos. Şi fie
ca ei acum să acţioneze, să acţioneze pe baza Acestuia: să-L
primească, şi să se ridice în picioare, să dea mărturie; şi să
meargă în Împărăţia lui Dumnezeu, prin a fi umpluţi cu Duhul
Sfânt.
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274 Fie ca bolnavii să fie vindecaţi. Fie ca suferinzii să fie
vindecaţi. Fie ca dorinţa fiecărei inimi să fie îndreptată. Admite
aceasta, Dumnezeule Atotputernic.
275 Acum cu capetele voastre plecate, inimile voastre deschise,
doar acordaţi-vă un sezon de rugăciune; chiar înainte, cred, să
urmeze serviciul de botez, chiar înainte de acesta. Va fi un alt
serviciu în seara aceasta.
276 Acum, ţineţi minte, nu lăsaţi să treacă această ocazie. Eu
sunt aici acum de două ore şi jumătate, sau mai mult, încercând
doar să-mi iau timpul, şi să aduc înăuntru Evanghelia, şi să O
aşez înăuntru doar perfect. Apoi am ajuns chiar în jos la capăt.
Şi tocmai textul: auzi, recunoaşte, acţionează. Să nu o lăsaţi
să treacă peste capul vostru. Aţi auzit-O. Recunoaşteţi voi că
Prezenţa Lui este aici? Ştiţi voi că Acesta este El care vă cheamă?
Atunci acţionează asupra Lui. Dumnezeu să fie cu voi. Să aveţi
un sezon de rugăciune.
277 Frate Neville, vino, un pic, în rugăciune, dacă vrei să vi sus
aici.

Doar susţineţi-l. 
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